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Najpomembnejši dogodek, ki se je zgodil na 
letošnjem občnem zboru Območnega združenja 
veteranov vojne za Slovenijo, ki je potekal 23. 
februarja 2014, je nedvomno menjava predse
dnika tega združenja. Mira Resnika je zamenjal 
Matjaž Malenšek, ki bo naslednja štiri leta vodil 
fante, ki so leta 1991 zato, da lahko mi danes 
živimo v samostojni in svobodni Sloveniji (pa 
kakršna koli da že je), tvegali svoja življenja.

Miro Resnik je s svojim zagnanim delom v 
združenju v minulem štiriletnem obdobju pu
stil tako globok pečat, da ga bo težko komurkoli 
ponoviti. Še najboljšo popotnico novemu pred
sedniku je dal kar eden izmed vojnih veteranov, 
ki je dejal, naj se niti ne trudi iti po Resnikovi 
poti, naj raje dela po svoje in predvsem po svo
jih najboljših močeh.

Na več kot dve uri dolgem občnem zboru 
je Resnik govoril morda celo več kot polovico 
celotnega programa, a imel je kaj povedati. Če
prav je vse opisal čim bolj kratko in jedrnato, 
si je za svoje nastope »prisvojil« kar pošteno

minutažo.

Ob slovesu se je Resniku večkrat močno za
tresel glas, ko pa je govoril o enem dogodku, je 
zadrževal solze. Gre za lanski dogodek na Med
vedjeku (ignoranca uradnega dela prireditve s 
strani SDS-a in podžupanje Nade Pepelnak, ker 
je bil slavnostni govornik Milan Kučan), zara
di katerega se je potem še večkrat vprašal - če 
mu je tega sploh treba in s čem si je on, pa tudi 
ostali vojni veterani, to zaslužil.

Morda je tudi to eden od razlogov, da si je 
močno oddahnil, ko je predal »kapetanski trak« 
svojemu nasledniku, bolečine, ki te dosežejo, ko 
delaš dobra dela, na koncu pa ga podrejo neki 
politikanti, so pač prehude. Kdor dela dobra 
dela, na koncu pa je ničvreden, ve, kako je to...

Te lepe besede Resniku niso zapisane zato, 
ker smo v Cajtngu prejeli tako zelo prestižno 
priznanje, ne nazadnje smo o združenju (in 
sposobnostih Resnika) pisali tudi minula leta. 
Te besede si bivši predsednik OZVVS Trebnje 
enostavno zasluži!

Z dodeljeno nagrado ste nam, spoštovani voj
ni veterani, natovorili tudi breme, a smo pre
pričani, da mu bomo kos. Še naprej bomo z ve
seljem spremljali tako vaše delo, kot tudi delo 
ostalih združenj, to pa lahko trdimo zato, ker se 
ne pretvarjamo, ker enostavno radi pomagamo 
vsakomur, ki dela dobra dela. In vi ste jih nare
dili, jih delate in jih boste še delali.

Hvala vam, ker ste opazili, da delamo dobra 
dela (17-to leto) tudi mi.

Uredništvo Cajtnga
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Želite odigrati simultanko s trenerjem 
ŠK Trebnje Andrejem Brcarjem?
V petek, 18. aprila 2014, se bo v Galaksiji v Trebnjem uradno odigrala prva simultanka 
v zgodovini mesta Trebnje. Zanimiv dogodek za vse ljubitelje tekmovanj, predvsem pa 
bodo na svoj račun prišli ljubitelji kraljevske igre. Pozor, sodelujete lahko tudi vi!

Več novic iz naših krajev najdete na www.cajtng,com!

Konec januarja smo na Cajtng.com objavili in
tervju s predsednikom in trenerjem Šahovskega 
kluba Trebnje Andrejem Brcarjem, katerega smo 
v enem izmed vprašanj povprašali tudi, če bi bil 
pripravljen sprejeti izziv in odigrati simultanko. 
Ker je bil njegov odgovor pritrdilen, smo stopili v 
akcijo. Sedaj je vse dogovorjeno, da se bo simul
tanka z Andrejem Brcarjem odigrala v petek, 18. 
aprila 2014 v Galaksiji v Trebnjem, pričetek pa bo 
ob 17. uri.

Kaj je simultanka?

Simultanka je ekshibicijska šahovska priredi
tev, kjer en igralec (ponavadi mojster, Andrej Br- 
car je mojstrski kandidat) igra naenkrat proti več

igralcem. Obstajajo 3 oblike simultanke:

• En igralec igra proti več igralcem in sicer 
tako, da se giblje v krogu od šahovnice do ša
hovnice in vsakič naredi eno potezo.

• En igralec igra proti več igralcem (isto kot 
v prvem primeru), pri čemer že poražene 
igralce zamenjajo novi igralci.

• Alternativna simultanka, v kateri dva igralca 
igrata proti več igralcem, a tako, da izmenič
no vlečeta poteze.

Šahovnice v prostoru so navadno postavljene v 
obliki konjske podkve. Mojster (oz. igralec, ki igra 
simultanko) ima pravico, da spremeni že narejeno

I. Karmen Verhovec
dr.karmen.verhovec®

zobozdravnik-trebnje.si

F Doktor dentalne medicine,
'specialist čeljustne in zobne ortodontije

Katere ščetke mi priporočate in 
kakšna naj bo tehnika čiščenja 
zob, če imam nesnemni ortodont- 
ski aparat?

VPRAŠANJE: Začela sem ortodontsko zdra
vljenje s fiksnim ortodontskim aparatom 
(zvezdice). Ves čas imam občutek, da imam 
premalo očiščene (kosmate) zobe. Zanima 
me, katere ščetke mi priporočate in kakšna 
naj bo tehnika čiščenja zob. Hvala za vaš 
odgovor.

ODGOVOR: Dejstvo je, da nesnemni (fiksni) 
ortodontski aparat (zvezdice) ustvari pripravna 
mesta za nabiranje zobnih oblog. S tem se poveča

Slika 1 Slika 2

nevarnost za nastanek kariesa in vnetja obzobnih 
tkiv. Zato morajo vsi pacienti, ki jih pripravljamo 
na namestitev nesnemnega ortodontskega apa
rata, že pred pričetkom zdravljenja zagotavljati 
brezhibno ustno higieno zob in obzobnih tkiv. Le 
tako lahko preprečimo morebitne škodljive (ia- 
trogene) učinke ortodontskega zdravljenja (gingi- 
vitis, bele madeže, karies, zadah...).

Pri pacientih z že nameščenim nesnemnim or
todontskim aparatom pa moramo zagotoviti po
sebno nego zob in medzobnih prostorov, ki jih je 
potrebno čistiti pogosteje kot običajno. Pacienti z 
nesnemnim ortodontskim aparatom potrebujejo 
dalj časa, da dosežejo ustrezno ustno higieno. Pri
pomočki, ki jih svetujemo, so zobna ščetka (Slika 
1), lahko je ortodontska - ščetka z utorom, običaj
na ali električna zobna ščetka, medzobna ščetka 
(Slika 2), čopasta ščetka za »solo tehniko« (Slika 
3) in zobna nitka (Slika 4).

S ščetko čistimo zobne ploskve nad in pod žič
nim lokom. Gibi naj bodo krožni, ščetka je nagnje

na pod kotom 45° na vzdolžno os zoba. Priporo
čamo uporabo zobnih ščetk z ultrafinimi vlakni, ki 
lahko sežejo v žleb med dlesnimi in zobom, ne da 
bi pri tem poškodovale dlesen. Priporoča se upo
rabo zobnih past s fluoridi, ki se vežejo na povr
šino sklenine in dodatno ščitijo zobe pred zobno 
gnilobo.

Električne (sonične in ultrazvočne) zobne ščet
ke so predvsem dober pripomoček za izboljšanje 
ustne higiene pri pacientih, ki slabo sodelujejo. 
Učinkovito odstranjuje zobne obloge iz medzob
nih prostorov, olajšajo čiščenje na težje dostopnih 
mestih okoli nosilcev in žičnih lokov ter pod ro
bom dlesni.

Z medzobnimi ščetkami očistimo medzobne 
prostore, zobne ploskve pod lokom ter pred in za 
nosilcem (zvezdico). Pri izbiri le-teh moramo biti 
pozorni na njihove optimalne velikosti.

S čopasto ščetko očistimo predele okoli no
silcev vsak zob posebej (solo tehnika). To je nov 
način čiščenja, ki jo je razvil dr. Sedelmayer (Ham
burg). Pri čiščenju s čopasto ščetko pritisk ni po
treben, saj se mehke in zaobljene ščetine odlično 
prilagodijo anatomiji roba dlesni. Čiščenje je ne
žno in učinkovito.

Slika 3 Slika 4

Za čiščenje okrog nosilcev in pod žičnim lokom 
lahko uporabimo posebno zobno nitko - super 
nitko s čistilno gobico. Nitko je enostavno vpeljati 
pod žični lok, saj ima konec tanek in trd. Upora
bljamo jo tudi za čiščenje medzobnih prostorov.

Mehke zobne obloge so s prostim očesom tež
ko vidne. S pomočjo barvil (v obliki tabletk ali 
tekočine) odkrijemo kritična mesta tako, da jih 
obarvamo. Sistem dvobarvnega razkrivanja plaka 
(Plaqsearch) obarva zobne obloge v dveh barvah. 
Sveže zobne obloge, stare največ 24 ur se obar
vajo rdeče, starejše od 24 ur pa modro. Pri vseh 
pacientih z nesnemnim ortodontskim aparatom 
svetujemo 2-3 krat mesečno Plaqsearch kontrolo.

Pacient je dolžan upoštevati navodila speciali
sta ortodonta, ortodont pa je v primeru slabega 
sodelovanja obvezan odkloniti ortodontsko zdra
vljenje ali prekiniti že začeto zdravljenje. Srečno!

V kolikor želite nasvet oz. imate vprašanje za dr. Karmen Verho
vec, ga pošljite na dr.karmen.verhovec@zobozdravnik-trebnje. 
si. Vaše vprašanje bo seveda obravnavano diskretno!
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potezo, a le dokler ne potegne poteze na naslednji 
šahovnici. Nasprotnik mora/lahko naredi potezo 
šele potem, ko mojster naredi krog oz. pride do 
njegove šahovnice. Prepovedano je tudi dotikanje 
figur, če mojster ni pri njegovi mizi. Navadno ima 
mojster bele figure, kar pa je lahko tudi stvar do
govora. Na simultankah se ne uporablja šahovskih 
ur. Simultanka je uspešna, če mojster dobi večino 
partij.

Kako bomo igrali v Trebnjem?

V Trebnjem bomo upoštevali vsa pravila igre 
klasične simultanke, odigrala pa se bo prva obli
ka simultanke, torej en igralec igra proti večim. V 
kolikor se bo za simultanko prijavilo do 15, morda 
18 ljudi, bo odigrana ena simultanka, če bo pri
jav več, pa bosta odigrani dve simultanki. V tem 
primeru se bo ena skupina pomerila z Andrejem 
Brcarjem, druga pa s šahovskim velemojstrom, 
katerega ime zaenkrat ostaja še skrivnost.

Kakšne so možnosti za zmago??

Zagotovo vas zanima, koliko možnosti za zma
go ima Andrej Brcar in koliko vi? Najbolj znan 
slovenski šahist, velemojster Bruno Parma, je v 
življenju odigral veliko simultank in skoraj vedno 
je izgubil kakšno partijo. Poznavalci pravijo, da 
kdaj tudi namenoma, da je bilo vse skupaj bolj za
nimivo, predvsem za nasprotnike, pa tudi medije. 
Andrej Brcar ni velemojster, je šele mojstrski kan
didat. In simultanke ni igral že 31 let! Možnosti za 
zmago torej so, morda celo zelo velike, toda - ste 
vi tisti, ki ga lahko premaga? Še več - bo Brcarjeva 
simultanka sploh uspela??? Kaj pa, če ga premaga 
več kot polovica nasprotnikov??

Se želite prijaviti?

Če ste kdaj v preteklosti igrali šah, če ste ljubi
telj šaha, če menite, da ste lahko kos mojstrske
mu kandidatu, se lahko prijavite na simultanko z 
Andrejem Brcarjem. Prijave zbiramo do 15. aprila 
2014 na telefonsko številko 040 22 10 11 (Boban 
Pivaševič). Prijavnina znaša 10€, v kar pa je vklju
čena tudi malica po koncu dogodka. OKI

Knjigovodstvo Krištof d.o,o,
Opravljamo knjigovodske storitve za:

- kmetijska gospodarstva,
- samostojne podjetnike (s.p.)
- družbe z omejeno odgovornostjo (d.o.o.)
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Qregor Kaplan
<g>: gkaplan.tr@gmail.com

Občinski svetnik, diplomirani 
politolog

za nas pa je tak "primitiven" model delovanja 
pač "zastarel" in premalo dobičkonosen. Po 
drugi strani pa je celo nevaren za razne - kvazi 
etablirane zadruge, ki imajo to ime le v svojem 
imenu, a so vse prej kot to in bolj spominjajo na 
kopije multinacionalk, ki delujejo v lokalnem 
okolju.

Zadruga 15. poldnevnik

Zdanilo se bo/je v naši dolini... 
Dobro jutro!

Hudič v sili še muhe žre, da preživi. A mu 
gre v naši Temeniški dolini preveč dobro, 
da bi se hranil s tem ničvrednim mrčesom 
in si raje odtrga zajeten kos našega denar
ja. Pa kaj? To lahko stori preprosto zato, 
ker mu dovolimo.

Sanjati o zadružništvu pri nas ne gre. Izvesti 
pa ga je še toliko težje. V krizi so se številne dr
žave prav skozi prizmo zadružništva reševale,

V Trebnjem torej imamo pogoje. Imamo ve
liko občinske zemlje, pašnikov, travnikov. Poleg 
lastne in mirnske imamo še dve dolini za oskr
bovanje (novomeško in ljubljansko, za viške 
pa je tu še železna cesta). Celo občinsko hosto 
(gozd) premoremo. Sicer ne vem, če jo je kdo 
pospravil od lanske zime ali pač vse trohni, a 
pustimo ležati naprej ... Zadruga potrebuje 
torej neko določeno osnovo in to, kot rečeno, 
imamo. Imamo tudi dobrih 700 brezposelnih 
in številka še raste. Imamo celo uporabno ime, 
recimo 15. poldnevnik. Torej imamo vse pogo
je, da bi zadevo popeljali v življenje. Očitno pa 
nam manjkata minimalistična podsegmenta

Čateški nVskvantarji 1. rojstni dan 
praznovali tam, kjer so tudi prvič nastopili. 
V domačem Čatežu!
Skupina harmonikarjev, ki so se združili pod skupnim imenom Čateški nVskvantarji, so 
pred enim mesecem, natančneje na kulturni praznik, praznovali svoj 1. rojstni dan. Kraj 
praznovanja je bil natanko isti, kot takrat, ko so se prvič predstavili javnosti - domači 
Čatež.

Čateške m’skvantarje sestavlja 17 glasbeni
kov, muzikantov ali po dolenjsko - muskonter- 
jev (različica: nVskvantarji). Vodja zasedbe je 
Vojko Makovec, ki igra diatonično harmoniko oz. 
frajtonarico, ostale člani zasedbe pa so - otro
ci, mladi in odrasli - harmonikarji iz domačega 
Čateža in okoliških krajev. Za jagodico na vru 
torte ali pa piko na i poskrbijo spremljevalna 
ekipa, navadno Željko Mevželj kot basist in Kle
men Golob z ritem kitaro. Čateški nVskvantarji 
so se prvič javno predstavili ljudem na lanski 
kulturni praznik, že pri prvem nastopu pa so 
si na svojo stran dobili veliko simpatizerjev. 
Jeseni lanskega leta so nastopili tudi na 7. slo- 
venskkem srečanju harmonikarskih skupin in 
okrestrov v Novem mestu, Trebanjci pa smo 
lahko ob njihovih zvokih uživali v trebanjskem 
parku, kjer so nastopili v sklopu prednovole
tnih zabav oz. t.i. veselega decembra.

Kot je za Cajtng.com povedal vodja Čateških 
nVskvantarjev širitev (niti ožanje) zasedbe ni v 
načrtu, pa tudi kakšnih drugih večjih ali poseb
nih načrtov nimajo. Vse torej prepuščajo času, 
do kakšne posebne priložnosti pa bodo zgolj 
pridno vadili.

Harmonikarska skupina Čateški nVskvantarji

sicer delujejo kot ena izmed petih sekcij Kul- 
turno-umetniškega društva Popotovanje od Li
tije do Čateža, ki je svojo kulturno pot začelo že 
daljnega leta 1987. Ostale štiri sekcije omenje
nega KUD-a so Mešani pevski zbor Kres, otro
ška skupina Netopir, plesna skupina Simple in 
(verjetno vsem najbolj znana) gledališka sku
pina P.L.I.N.. Ravno član te zasedbe, vsestranski 
kulturnik, nekoč moderator na Radiu 1, danda
nes pa novinar na RTV Slovenija, Luka Bregar 
je spisal scenarij za prireditev ob 1. rojstnem 
dnevu čateških muzikantov, tako navzoči, kot 
tudi sodelujoči v programu pa so priče, da mu 
je le-ta odlično uspel.

Večer je izzvenel kot prvi samostojni kon
cert harmonikarske skupine, kulturni program 
pa so obogatili člani in članice MePZ Kres in 
P.L.I.N.ovci, ki so seveda še enkrat več s svojimi 
skeči dregnili v aktualno problematiko. Prazno
vanje 1. rojstnega dne se je zaključilo s torto v 
obliki harmonike, s katero so se pogostili nav
zoči, seveda pa ob tem ni manjkala topla bese
da oz. prijazen klepet.

Prijetno je na vasi... in naj tako tudi ostane. 
Vsaj kanček tega vzdušja pa pošljite tudi v doli
no ... Srečno, Čateški nVskvantarji! OB

Čateški nVskvantarji so na svoj 1. rojstni dan pred domačim občinstvom pripravili svoj prvi samostojni koncert.

in sicer ZKP (zdrava kmečka pamet) - skrb za 
sočloveka in nagon za preživetje skupine. Na 
žalost pa je to - egoistični kapitalizem in libe
ralni tok - v zadnjih dveh desetletjih, tudi v naši 
dolini Temenice, povsem iztrebil.

In kaj bi lahko počela ta Zadruga 15. pol
dnevnik. 0 kmetijstvu in sirarstvu sem že pisal, 
o zaposlovanju mladih tudi, in o zagotavljanju 
vira energije, vode, kmetijstvu, ribogojništvu in 
turizmu tudi. Če dodam še ogrevanje in prido
bivanje energije iz biomase, pa čeprav samo iz 
občinskega gozda, imamo praktično že vse.

Zakaj jo potebujemo? No, za začetek se prič
ne s proizvodnjo zelenjave, nato pa dodaja 
vse, kar se lahko pridela. Oskrbi se vse osnov
ne šole, vrtce in DSO v občini, pa še zadružna 
kuhinja vsekakor ne bi bil na odmet. Kakšna 
malenkost tu pa tam je še skrita, a nič ne de. 
Če takole na hitro seštejemo delovna mesta, bi 
jih trajno skozi celotno paleto nekaj let ustva
rili cca. 150 do 200. V obdobju 5 do 10 let bi 
bila ta številka občasno celo potrojena, torej 
- za kratka obdobja do 600 ljudi. Posledično 
bi seveda prišlo tudi do širitve dejavnosti, ki 
bi število trajnih zaposlitev še povečalo. Pa ne 
pozabit, da to vključuje tudi sodelovanje že ob
stoječih občinskih (nekoč paradnih) konj, sedaj 
žal - kljusetov za kapitalistično klavnico. Prav 
slednji bi se lahko celovito vklopili v številne 
gospodarske aktivnosti in tako reševali svoj 
obstoj (postopna izgradnja osnovne infrastruk
ture - možnosti lastne promocije, mar ne?). Pri 
tem je potrebno dodati, da bi se odpirala tudi 
t.i. delovna mesta v razvoju, ki so danes še kako 
popularna, njihova ročnost pa je odvisna pred
vsem od razvoja, ki pa ga zadružništvo, po vzo
ru vlaganja v lastno preživetje in iskanje novih 
delovnih mest, ima. Grobo rečeno - tu se skriva 
vsaj še dodatnih 30 - 50 delovnih mest.

Dobro jutro!

Vsekakor ni nujno, da so vsa delovna mesta 
določena za 8 urni delovnik, tudi krajši je dopu
sten. Pomembno je namreč to, da si človek lah
ko zagotovi sredstva za dostojno življenje. Pro
fit pri takšnih podvigih je zanemarljiv, morda 
do 2% letno, a je bolj verjetna pozitivna nula. 
Razlog za tak izplen se skriva v spremenjenem 
pristopu, kjer je primarni cilj - zaposlovanje 
ljudi in zagotavljanje njihovega preživetja. S 
tega zornega kota pa je to za našo dolino pravo 
bogastvo. Le bogat občan oz. v današnjih časih 
že sit občan, pomeni, da ga ni potrebno vzdr
ževati iz občinskega proračuna in drugimi obli
kami socialne pomoči. Tovrstno razmišljanje je 
za občino Trebnje na meji znanstvene fantasti
ke in ideja o blagostanju skupnosti - verjetno, 
skozi prizmo slehernega občana v današnjih 
časih - vladajočim Občinarjem sploh ni pogo
du. S problemom brezposelnosti se v naši do
lini tako ali tako nihče ne ukvarja. Zakaj? Ker 
revež bo za peščico riža, v slovenske primeru 
fižola, naredil vse, le sestradan in obupan mora 
biti primerno.

Ponovno se potrjuje, da v današnjem času 
lahko odloča le tisti, ki ima denar, vplivne pri
jatelje in popolni nadzor nad mojim in tvojim 
življenjem. Zato pa vsem tistim, ki si še manejo 
oči, in ne vidijo slike, pač izrekam - dobro ju
tro. Tek v tem (sedanjem, obstoječem) krogu je 
podoben hrčkovemu, ki v svoji kletki goni kolo, 
a se bo slej ko prej utrudil in odnehal. Dokler 
bomo torej gonili sedanjo zgodbo, bo naša pri
hodnost pristala točno tam, kamor padamo. In 
to brez padala. Odzdravite mi takrat, ko se bo 
tudi vam zdanilo...

Kolumnistka) izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako z mnenjem uredništva!
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Brane Praznik
@: brane.vikend@gmail.com

Upokojeni varnostno-obveščevalm 
časlnik SV, novinar, slikar,

Poštenost je kot nedolžnost! 
Si ali pač nisi - nedolžen!

Verjetno ga ni človeka, ki v življenju ni na
redil kakšne napake oz. zadeve v nasprotju 
s predpisi. Če nič drugega se zgodi, da na 
primer marsikdo za volanom prepozno 
opazi znak za omejitev hitrosti in nato z 
zamudo pritisne na zavorno stopalko. Se 
zgodi.

Razlika med napakami (beri med prekrški in 
kaznivimi dejanji) je v nenamernosti in namer- 
nosti, čeravno so lahko posledice povsem enake. 
Če ne bi imeli zakonodaje in norm obnašanja ter 
organov pregona, bi posamezniki, ki jim narava 
ni prisodila »točk« za razsodnost, poštenost in 
pravičnost še bolj razdirali družbo in povzročali 
še več gorja.

In seveda, če ne bi bilo medijev.

Takšni in drugačni prestopki bi bili marsikdaj 
prikriti, ali bi v najboljšem primeru vedeli zanje 
zgolj organi pregona, torej tisti, ki so prestopnika 
ujeli, ter tisti, ki so bili pri tem navzoči kot priče
valci. Kazen za prestopek je seveda odvisna od 
teže storjenega prestopka. Ampak, če se tu »vri
ne« kakšen medij, ki pravzaprav samo opozarja na 
stran poti, se zdi, da je kazen še toliko težja. Hvala 
bogu pa se mediji ne vtikajo samo v prestopke, ki 
so predmet kaznovanja, temveč tudi v neodkrite 
ali težko dokazljive, morda samo sumljive zadeve, 
za katere po domače rečemo, da »smrdijo«.

Tistim, ki berete Cajtng, veste, da v kolumnah 
»napadam« prav slednje. Bralcev Cajtnga pa je - 
vsaj na osnovi odzivov, ki jih prejemam, kar pre
cej. Veliko jih je, ki me »potrepljajo«, neobreme
njeni in neprizadeti se »režijo«, med vsemi pa so 
mi najbolj všeč - sicer redki primeri, ko se oglasijo 
ali me »napadejo« ljudje s slabo vestjo. Ljudje, ki 
se v kolumni »prepoznajo«. Najpogosteje ujamem 
odziv pravzaprav preko posrednikov, ki me v lepi 
maniri sprašujejo »a' to si pa mislil na tega in 
tega? Aha, zato ima sedaj toliko povedati čez tvo
je pisanje ... itd«. V zadevi je komično, da se naj
pogosteje prepoznajo tisti, na katere z besedami 
sploh nisem meril. Oglasi pa se njihova slaba vest, 
sosedje ali znanci v čenčah (flavzariji) še malo po
mešajo, dodajo ščepec maščevalnosti, nemalokrat 
fantazijo (umišljanje), zlasti pa - je priročno - člo
veško žlehtnobo. In lop po avtorju zapisa. Ne po 
prestopniku!

Če sem nekoč nekam napisal, da obsojam od
vržene klavske kosti v gozdu, to še ne pomeni, da 
sem pisal o konkretnem »Janezu«. Če se je ta »Ja
nez« sam, ali, če so ga prepoznali drugi, pa bo pač 
že nekaj na stvari, razen, če ne gre za prej omenje
ne dodatke, torej za priročno - podtikanja.

Res je tudi to, da je strašno veliko takšnih, ki 
pljuvajo po državi, oblasti, kritizirajo leve in de
sne, celo takšne, ki družbeno dobro delajo zastonj, 
iz dobrovoljnosti in humanitarnih razlogov, ter za 
to ne dobivajo počenega groša. Kritikastri pa naj
večkrat ne bi poprijeli za dobrovoljno delo, niti 
pod razno.

Za vsakim vogalom so. Sebe, ko storijo aboto 
opravičujejo, da jim je bilo, ko so ga denimo usta
vili pijanega, podtaknjeno, in so to organi naredili 
zlonamerno. Mnogi ste verjetno prebrali, kako so 
med žledom nekateri »kradli« podrte drogove, ker 
je vse »naše« (beri: državno, in posledično - druž
beno). Takšnih, ki ukradejo, kar ni "prišvasano" in 
je po njihovih merilih - naše, ali takih, ki počnejo

Z umetno maso in tartanom prevlečeno večnamensko igrišče 
in tekaška steza bosta zagotovo bolj prijazna za uporabnike 
igrišča.

gometnega igrišča, je pripravil predlog za ure
ditev športnega igrišča, ki bi v prvi fazi obse
galo ureditev popolnoma novega nogometnega 
igrišča z umetno travo znotraj tekaške steze, ki 
bi bilo dovolj veliko, da bi se pridobila licenca

Takole bi naj izgledalo šolsko igrišče v Trebnjem v kratkem, v izdelavi pa je že tudi idejni načrt.

6. aprila tečemo za 
obnovo športnega 
igrišča v Trebnjem
23. avgusta 2013 je generalna skupščina 
Združenih narodov z deklaracijo 192EX/38 
razglasila 6. april za mednarodni dan 
športa za razvoj in mir. Tako bomo 6. aprila 
letos Zemljani prvič obeleževali dan športa 
in fizičnih aktivnosti, kot prispevek k izo
braževanju, človeškemu razvoju, zdravemu 
načinu življenja in miru po svetu. Obele- 
žitvi dogodka se pridružuje tudi Športna 
zveza Trebnje in Mirna (ŠZ TIM).

ŠZ TIM se je odločila, da se vključi v obeleže
vanje 1. mednarodnega dneva športa na način, 
da bodo na šolskem igrišču pri CIK-u v Treb
njem organizirali dobrodelni tek za obnovo 
tega športnega igrišča v Trebnjem. Dobrodel
nega teka se bodo udeležili vsi športni klubi, 
člani ŠZ TIM ter ostali športni privrženci ali 
prijatelji. Kot so nam sporočili iz SZ TIM, glede 
na odziv na vabila, pričakujejo odlično udelež
bo, tudi preko 1.000 tekačev. Njihovo objavo je 
na Facebooku videlo, 
delilo ali "lajkalo" več 
kot 1.700 oseb, kar je 
zagotovo dober znak 
za odlično udeležbo 
na tem dobrodelnem 
teku. Ker v ŠZ TIM že
lijo, da bi bila udelež
ba čim množičnejša, 
pozivajo vse ljudi, da 
skupaj na zdrav, hkrati 
pa humanitaren način 
obeležimo svetovni 
dan športa. V nedeljo,
6. aprila 2014 ob 9. uri 
ste torej toplo vabljeni 
na šolsko igrišče!

Spomnimo, svetniki 
občine Trebnje so na 
zadnji seji izglasovali 
rebalans proračuna.
Na predlog DROT je bil 
potrjen amandma, ki 
namenja investicijski transfer nepridobitnim 
organizacijam in ustanovam v višini 50.000€ 
za obnovo šolskega igrišča. Nogometni klub 
Trebnje, ki že nekaj let uspešno deluje brez no-

druge stvari za osebne koristi, ki so v nasprotju z 
družbenimi normami, je še vedno na pretek.

Je pa vsekakor namen mojega pisanja običajno 
dosežen! Kritiziram družbene pojave, ki ne sodijo 
v normalno življenje. To pač delam (pišem) zato, 
ker mi je strankarska politika, v kateri delijo ži
vljenje in poštenost na leve in desne, in v kateri 
naj bi uveljavljali svoja videnja na življenje, nepri
vlačna. Tako mi v prizadevanjih za omenjene cilje 
preostane edini način družbenega delovanja, da 
sodelujem v medijih, kjer lahko povem, kar mi
slim. Če bi pisal o pojavih v stratosferi, ne bi bilo 
zanimivo, še manj pa obrekljivo.

Poštenost in pravica ni ne leva, ne desna, in ni
kogaršnja last. Dr. A. Trstenjak (slovenski filozof, 
antropolog, psiholog in teolog) je nekoč o pošte
nosti zapisal, da je le-ta kot nedolžnost. Si nedol
žen ali pač nisi.

Beremo pa seveda najraje tisto, kar nam godi in 
kjer vidimo druge - ne sebe.

Kolumnist(ka) izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako z mnenjem uredništva!

za igranje uradnih nogometnih tekem vseh se
lekcij kluba do 11. leta starosti ter za treniranje 
vseh ostalih selekcij. Hkrati bi se na obstoječem 
odbojkarskem igrišču, ki je že desetletja brez 
funkcije, uredilo še multifunkcionalno igrišče. 
Igrišče bi bilo namenjeno rekreativnim košar
karjem, odbojkašem, badmintonistom, glede 
na to, da pa bi bilo prevlečeno z umetno maso, 
pa bi bilo (še bolj) primerno (kakor danes) tudi 
za vadbo mažoret, šolarjev in otrok iz vrtca.

V drugi fazi (z novim denarjem ali z akcijami, 
kot bo ta vseh pohval vredna akcija ŠZ TIM ob 
dnevu športa) pa so v NK Trebnje podali pre
dlog, da se v športnem centru zgradi tudi igri
šče za beach volley in okrepčevalnico (oboje na 
travniku na severnem delu športnega centra), 
seveda pa je v načrtu tudi obnova tekaške steze 
s tartanom in še nekaj ostalih stvari.

Glede na to, da so svetniki potrdili denar za 
investicijo v to športno igrišče in da so v NK 
Trebnje, skupaj s starši otrok, že zavihali roka
ve za pomoč pri projektu, se čaka le še končni 
"podpis" župana, da se prične z deli. Kot so nam 
povedali gradbeni strokovnjaki in strokovnjaki 
za polaganje športnih površin, je potreben čas 
za ureditev igrišča do te 1. faze, maksimalno 60 
dni, zato lahko upravičeno pričakujemo, da bi 
se na novem igrišču prve tekme odigrale že za 
letošnjo prireditev Iz trebanjskega koša. OKI
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Smreka pri SKB banki 
ostrižena, prehod ni več 
moten!
Bralec nas je obvestil, da so delavci Komu
nale Trebnje kmalu po naši objavi obrezali 
okrasno grmičevje pri SKB banki, ki je bilo 
moteče tako za cestne delavce, kot tudi - ali 
pa predvsem - za sprehajalce.

V četrtek, 13. 2. 2014, smo na Cajtng.com 
pisali o smreki oz. okrasnem grmičevju, ki pri 
SKB banki ovira hojo po pločniku, moteče pa 
je tudi za cestne delavce, ki morajo pri posipa
vanju ali pluženju, da ne "zapnejo" ob smreko, 
zapeljati na travo, s čemer pa jo tudi uničijo.

Naša takoimenovana črna točka je očitno še 
enkrat več padla na plodna tla, saj so delavci 
Komunale Trebnje kmalu po naši objavi dobro 
"oštucali" (beri: obrezali) okrasni grm, ki sedaj 
ni več moteč za sprehajalce, nedvomno pa bodo 
lažje delo imeli tudi cestni delavci.

Če je še kje tako (govorimo izključno o javnih 
površinah), lahko to sporočite na Cajtng, Ko
munalo Trebnje ali pa na medobčinski inšpek
torat. Vedeti je potrebno, da moramo primarno 
sami poskrbeti za lep izgled našega kraja.

Pohvala vsem, ki ste sodelovali v akciji (med
občinskemu inšpektoratu, ki je dal zahtevo in 
Komunali Trebnje, ki je dela izvedla), (na

Na Mirni odprli 
prenovljeno pošto
Mirnska poslovalnica pošte od 3. marca 2014 
posluje na stari lokaciji, a v prenovljenih in 
sodobno opremljenih prostorih. Dopoldanske
ga odprtja se je udeležila množica občanov in 
številni gostje. Fantje, ki skrbijo, da poštne pošiljke, vključno s Cajtn- 

gom, katerega držite v rokah, pridejo do naslovnika.
Prijeten, razgiban, otroško razposajen kulturni 

program so pripravili osnovnošolci. Mladinski pevski zbor pod vodstvom Margarete M egi So
tlar je zapel splet belokranjskih, dodal pomladno Ena ptička priletela in zimzeleno Čez Šuštar-

ski most, tretješolci pa so zaplesali in zapeli pod 
vodstvom Dragice Hazdovac.

Na prireditvi, ki jo je povezovala Petra Krnc, 
je zapel tudi del Moškega pevskega zbora DU 
Mirna, in sicer so priložnosti primerno izbrali 
pesem Poštar.

Za naložbo so porabili približno 218 tisoč 
evrov, na Mirni pa je trenutno zaposlenih osem 

Mateja Bizjak, vodja poštne enote na Mirni, mag. Boris No- ljudi, uporabnikom pa Sta na voljo dva poštna 
vak, generalni direktor PS, mirnski župan Dušan Skerbiš in okenca fPKl 
Cvetko Sršen, direktor novomeške poslovne enote PS. '

Šahistka Tjaša Pajek 
s 3. mestom na DP 
dosegla reprezentanco
Letošnje mladinsko državno prvenstvo 
v standardnem in pospešenem šahu je 
potekalo na Otočcu od 22. februarja do 1. 
marca. Tekmovanja se je v dvanajstih sta-

Tjaša Pajek (prva z leve) je zasedla odlično tretje mesto, Jana Kramar 
(tretja z desne) pa je bila deveta. (Foto: ŠK Trebnje)

rastnih kategorijah udeležilo več kot 240 
mladih šahistov in šahistk.

Na prvenstvu v standardnem šahu je nasto
pilo 7 igralk in igralcev trebanjskega šahovske
ga kluba. Največji uspeh je dosegla Tjaša Pajek 
z osvojitvijo! mesta v konkurenci deklic do 10 
let in se s tem dosežkom uvrstila v državno re
prezentanco Slovenije v tej kategoriji. Po slab

šem začetku se je Tjaša z zmagami v zadnjih 
treh kolih v konkurenci 16 deklic zasluženo 
uvrstila med najboljše tri. Jana Kramar in 
Nika Tijana Grabnar sta osvojili 9. in 11. 
mesto.

Uvrstitev med najboljše tri pa ni uspela 
večkratnemu državnemu prvaku Janu Opa
ri, ki je v najstarejši konkurenci zasedel ne
hvaležno četrto mesto.

Na pospešenem prvenstvu pa je nastopilo 
kar 18 članov trebanjskega kluba. Najboljšo 
uvrstitev je dosegel mladi Jaka Hazdovac, ki 
je v najmlajši konkurenci med 25 igralci za
sedel 6. mesto, iškiprhniri
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Novo vodstvo Območnega zdru
ženja veteranov vojne za Slove
nijo, srebrni znak tudi Cajtngu
V soboto, 23.2.2014 so imeli člani Območnega združenja veteranov vojne za Slovenijo 
Trebnje, v Domu starejših občanov Trebnje, volilno - programski zbor.

Zbor so začeli s himno in s »Simbolnim vete
ranskim dejanjem«, ki ponazarja vrednote zdru
ževanja in veteranske organizacije. Za tiste, ki so 
bili prvič na zboru, je bila simbolika nekaj novega, 
lahko bi rekli - veličastnega, čeravno brez kakšne 
velike pompoznosti.

Simbolno veteransko dejanje, ki ponazarja vrednote združeva
nja in veteranske organizacije.

Za veterani je v preteklem mandatu obsežno 
in lepo opravljeno delo, za kar ima največ zaslug, 
kakor so ugotovili udeleženci zbora, dosedanji 
predsednik Miro Resnik. Člani bi ga 
skoraj zanesljivo izvolili tudi za nasle
dnji mandat, vendar je bil odločen, da 
je za opravljanje takšne funkcije do
volj en mandat. Kot je povedal: »Če si 
predsednik tako velike organizacije, v 
katero vložiš vso energijo, in s pošte
nim odnosom do dela ter funkcije, so 
štiri leta dolga«. Tako smo dobili no
vega predsednika, ki bo poslej Matjaž 
Malenšek iz Mokronoga, sicer že do
slej dejaven član predsedstva OZVVS 
Trebnje.

V bogatem kulturnem programu, 
ki ga je povezovala Irena Tratnik 
- Dosso, in tudi pela, ob spremljavi 
odličnega pianista Blaža Jurjevčiča, 
člana Big Banda RTV, so sodelovali še 
člani Društva narodnih noš iz Dom
žal, harmonikarica Klavdija Ceglar, 
baritonist Miha Birkenjač ter na koncu igralec, 
harmonikar ter stari in novi podpredsednik zdru
ženja Leopold Pungerčar, ki je bil tudi delovni 
predsednik zbora.

Stari in novi predsednik OZVVS Trebnje, z leve Miro Resnik in 
Matjaž Malenšek.

Poleg vseh poročil in načrtov, ki smo jih poslu
šali in sprejeli na zboru, so bila podeljena tudi raz
lična priznanja, ki sta jih vročala brigadir Marjan 
Grabnar, član predsedstva ZVV Slovenije in Miro 
Resnik, dosedanji predsednik OZVVS Trebnje. 
Prejeli so jih - zahvale za športne uspehe Franc 
Cugelj, Franc Progar, Bojan Ostanek in janez 
Žurga, bronasto plaketo Feliks Ahlin in Brane 
Praznik, srebrni znak pa Cajtng d.o.o. (za več
kratno pomoč pri promociji združenja s spletno

in tiskano izdajo Cajtnga) ter Zdravstveni dom 
Trebnje. Spominski plaketi za sodelovanje sta 
dobila Občina Šentrupert (v odsotnost župana je 
plaketo prevzela Dani Grandovec) in Vaš kanal 
Novo mesto, za katerega je priznanje prevzela 
novinarka Živa Zakšek, ki je tudi največ sode
lovala z veterani. Posebno Zahvalno listino pa je 
prejel neumorni kronist veteranov Alojz Grčar, ki 
se je podelitve udeležil kljub rehabilitaciji, saj se 
je v prometni nesreči težje poškodoval.

Direktorica Zdravstvenega doma Trebnje mag. 
Vera Rozman se je zahvalila v imenu vseh preje
mnikov priznanj, v nadaljevanju pa povedala kar 
nekaj izbranih besed, ki so navzoče "pobožale", na 
drugi strani pa vsem dale tudi misliti) ekskluziv
no objavljamo na koncu članka). Dušan Skerbiš, 
mirnski župan, ki je s svojo udeležbo najprej po
častil veterane, v nadaljevanju pa postal novi član 
veteranske organizacije, je (v povzetku) rekel: 
"Zaradi drugih obveznosti nisem bil član te orga
nizacije. Sedaj sem se včlanil zato, ker vidim, kako 
se delimo na Vaše in naše’ in zato, ker si prisva
jajo nekateri osamosvojitev in zasluge zanjo, pa 
zato resnično nimajo nikakršnih zaslug..." (Dušan

Skerbiš je bil aktivni udeleženec TO leta 1991 kot 
član poveljstva bataljona). Zbor so pozdravili tudi 
predstavniki drugih združenj, med drugim tudi 
veteranske organizacije Sever za Dolenjsko in 
Belo Krajino, predstavnik vojašnice Franca Uršiča 
iz Novega mesta major Dušan Dukič in drugi.

V novem vodstvu bodo naslednja štiri leta: Ma
tjaž Malenšek kot predsednik, podpredsednika 
bosta Miro Resnik in Leopold Pungerčar, se
kretarske posle pa bo opravljal še naprej Marko 
Kotar. Člani predsedstva bodo Rajko Florjančič, 
Alojz Piškur, Janez Potokar, Lado Markovič, 
Martin Kumer in Leopold Saje. Nadzorni odbor 
bo vodil Igor Mlakar, častno razsodišče pa Janez 
Potokar.

Seveda se veterani niso pozabili zahvaliti dose
danjemu predsedniku Območne zveze veteranov 
vojne za Slovenijo Trebnje Miru Resniku. V spo
min in kot znak pozornosti ter zahvale so mu s po
svetilom in podpisi na hrbtišču vročili umetniško 
sliko našega umetnika Braneta Praznika.

Ob koncu srečanja je ob spremljavi Blaža Jurjev
čiča ubrano zapela Irena Tratnik - Dosso, novo 
izvoljeni stari podpredsednik Polde Pungerčar, 
ki je umetnik na vseh področjih, pa je raztegnil 
harmoniko in pozval navzoče v dvorani, da so 
skupaj zapeli »eno domačo« ter jih tako popeljal 
v veteransko druženje. fBP.|Kl

Srebrni znak Območnega združenja veteranov vojne za Slovenijo za Cajtng d.o.o. 
za večkratno pomoč pri promociji združenja s spletno in tiskano izdajo Cajtnga.

Martin hnmn ljudje hnlj spoštljivi dn vojnih 
vp.terannv (česar si nedvomna znslužijn). če. 
si pozorno preberemo nagovor direktorice 
7.n Trebnje Vere Rozman, katerega ekskluziv
no objavljamo na Cajtng.com:

Svoboda in mir, ki ju uživamo danes, se mno
gim zdi samoumevna in je zato ne znajo ceniti. 
Pravzaprav se včasih niti ne zavedamo več, da ju 
je bilo potrebno izboriti. Prepogosto se pozablja 
na odločne, hrabre in domoljubne posameznike, 
ki v kritičnih trenutkih niste mislili nase, ampak 
ste se z vso srčnostjo postavili v bran slovenski 
domovini. In ti posamezniki ste danes združeni v 
Združenju veteranov vojne za Slovenijo.

Veterani ste nam predali svobodno in lepo Slo
venijo. Navdahnjeni ste bili z velikim optimizmom 
in upanjem na boljšo prihodnost zase in za svoje 
potomce. Prepričani ste bili, da bodo vaša etika, 
morala, domoljubje in žrtvovanje zgled za vse 
Slovence. Pravzaprav bi se vam sedanja sloven
ska družba morala opravičiti za vsa razočaranja, 
ki ste jih doživeli. Državo smo pripeljali na rob 
propada. Politično in gospodarsko delovanje je 
bilo podrejeno ozkim interesom samooklicanih 
elit. Povprečni Slovenec živi bistveno slabše kot v 
preteklosti. Na pozitivne vrednote smo praktično 
pozabili. Gotovo niste sanjali o taki Sloveniji, kot 
ste pred dobrimi 22-timi leti dostojanstveno stali 
na obrambnih položajih in tvegali svoja življenja.

Slovenska in širša javnost si včasih drzne iti celo 
tako daleč, da poskuša diskreditirati in zmanjša
ti pomen dosežkov in vrednot osamosvojitvene 
vojne. Čez dvajset let - iz varnega zavetja tople 
in lepo opremljene pisarne -je resnico lahko po
tvoriti. Vse to kaže na dejstvo, kako smo Slovenci 
sposobni omadeževati še tako pozitivno zgodbo 
in jo izrabiti v politične ali lastne interese.

Vendar obup in pomilovanje nista recept za 
uspeh. Da se tega zavedate tudi veterani vojne 
za Slovenijo, kažejo vaše vsakodnevne aktivnosti. 
Ne samo, da skrbite za ohranjanje spomina na 
osamosvojitveno vojno in za urejenost obeležij, 
s svojimi prispevki in pogledi skušate vplivati 
na aktualno politiko. Promovirate dostojanstvo 
in samozavest. Od vlade zahtevate odgovornost 
za ekonomski in družbeni razvoj; za socialno in 
pravno državo; za politično zrelo demokracijo. 
Lahko rečemo, da zahtevate boljšo in pravičnejšo 
Slovenijo, kar pomeni, da tudi danes opravljate 
pomembno poslanstvo. Če bi vsi spoštovali vašo 
vizijo in poslanstvo, če bi v ospredje postavljali 
družbene koristi pred koristmi posameznikov, če 
bi vsi opravili toliko družbeno koristnega dela kot 
vi, bi bila Slovenija danes država srečnih in uspe
šnih državljanov.

Spoštovani veterani vojne za Slovenijo!
Vaša vloga pri snovanju slovenske države je 

bila in je nepogrešljiva in pomembna. Nikakor 
se ni zaključila z zadnjim poglavjem osamosvo
jitvene zgodbe. Trudite se za boljše življenje vseh 
ljudi. In v teh prizadevanjih lahko najdemo stično 
točko z Zdravstvenim domom. Tudi mi imamo v 
svoji viziji zapisano, da se trudimo občanom za
gotavljajo kakovostno življenje. Naše storitve so 
osnova za zdravo družbeno in naravno okolje. 
S svojim delovanjem želimo graditi dobre, dol
goročne in vzajemne odnose z uporabniki naših 
storitev in s celotno zainteresirano javnostjo, ki 
bodo temelj vzajemnega zaupanja, sodelovanja 
in spoštovanja.

In prav te vzajemno dobre odnose smo z Ob
močnim združenjem veteranov vojne za Slovenijo 
Trebnje gradili od najtežjih dogodkov pred več kot 
22-timi leti, pa do bolj prijetnih skozi dvajsetletno 
zgodovino. Z veseljem smo sodelovali z vami, ker 
se zavedamo, kako pomembno je vaše delo. V ve- 
Uko čast nam je, da ste nam dodelili tako visoko 
priznanje. Trudili se bomo, da tudi v bodoče ne 
bomo izneverili vašega zaupanja. Podpiramo vas 
tako z vsebinskega, kot moralnega vidika. Želimo 
vam, da vam ne zmanjka elana ter da nadaljujete 
po zastavljeni poti.
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PISMO BRALCA:

Veseli me, ker živim v ob
čini, kjer denar ne igra 
neke posebne vloge...

Na oglasni deski je bil pred časom ob
javljen razpis za prodajo parcele t. XXX/1 
(podatki so uredništvu znani, op. ur.) KO 
1429 - Stekanja vas, katero ima v lasti 
občina. Ocenjena vrednost parcele je bila
320,00 EUR (za cca 800m2). Zanimivo, saj 
je bila potrebna nova odmera, katero so 
opravili lansko leto. Meni je pri dodatni 
odmeri moje parcele geometer zaračunal 
višji znesek samo za odmero.

Ker sem bil zelo zainteresiran za parcelo, 
sem oddal ponudbo. Do samega postopka, ki 
je privedel do faze prodaje parcele je prišlo za
radi mojega povpraševanja, ali bo ta občinska 
parcela kdaj naprodaj. Od sovaščana sem iz
vedel, da je ponudbo oddal tudi on. Ker je par
cela le kakih 20m od moje parcele in manj kot 
lOOm od hiše me je torej zelo zanimala, sem 
poklical na občino in pokazal pripravljenost, 
da dam za to parcelo 5 kratnik ali celo do 10 
kratnik njene ocenjene vrednosti.

Bil sem podučen, da je pač zadeva taka, da 
se ne da »kupčkati«, da je cena določena in da 
jo bodo prodali tistemu, katerega bodo izbrali. 
Dne 13.2.2014 sem bil povabljen na razgovor, 
kjer mi je bilo predočeno, da bodo glede na to, 
da ne more nihče uveljavljati predkupne pra
vice, sami izbrali, komu bodo parcelo prodali. 
In tako je prišlo do odločitve, da bodo parcelo 
prodali sovaščanu.

Glede na to, da precej let delam v prodaji, 
kar ne morem verjeti, da se karšenkoli že po
stopek prodaje vodi na način, kot se pač tu 
vodi. Sem obiskal precej prodajnih seminarjev, 
a za tak način še nisem slišal, ja, človek se vse 
življenje uči.

Le zoprno je, da te ves čas preganja občutek, 
da že vnaprej nimaš nobene možnosti... in, da 
denar sploh nima neke povezave s prodajo...

Vseeno pa ti dobro voljo povzroči vsaj ta 
občutek, da tvoja občina nima nikakršnih pro
blemov z denarjem, da ga je zares dovolj...

rPOPATKI n AVTORIl) SO UREDNIŠTVU 7NANI1

NOVOSTI PRI CEPLJENJU PSOV 
PROTI STEKLINI

Pravilnik o ukrepih za ugotavljanje, pre
prečevanje širjenja in zatiranje stekline 
(Ur.l.RS 98/2013)

Vsako leto v prvih spomladanskih mesecih 
(od marca do aprila) poteka po vsej državi re
dno letno cepljenje psov proti steklini. Režim 
cepljenja bo v naslednjih letih spremenjen v 
skladu z novim Pravilnikom, ki vam ga bomo na 
kratko predstavili v naslednjem prispevku.

Steklina je zelo nevarna kužna bolezen, ki se 
lahko z okuženih divjih živali (največkrat lisice) 
prenese na vse vrste domačih živali, najbolj iz
postavljeni pa so prav psi. V Sloveniji so pred ne
kaj leti potrdili okužbo s steklino tudi pri govedu 
in konju, do okužbe je najverjetneje prišlo na pa
šniku po ugrizu stekle živali. Okužena domača 
žival predstavlja veliko nevarnost za ljudi. Obo
lele živali imajo bolj ali manj izrazite bolezenske 
znake, ki se zlasti kažejo kot motnje v vedenju, 
predvsem povečane agresivnosti (napadalnosti) 
in zato poškodujejo človeka.

Steklina je neozdravljiva bolezen in se vedno 
konča z smrtjo. Edina prava zaščita živali in ljudi 
pred steklino je preventivno cepljenje. Republika 
Slovenija je z dolgoletnim obveznim cepljenjem 
psov in polaganjem vab z vakcino za lisice na do
ločenih področjih, širjenje virusa stekline moč
no omejila. Seveda je poleg rednega cepljenja 
psov zelo pomembna tudi skrb in ozaveščenost 
lastnikov psov. Psi morajo biti pod nadzorom, 
njihovo gibanje v okolju pa omejeno v skladu z 
zakonom. Pravilnik določa le obvezno cepljenje 
psov proti steklini. Tako ostajajo ostale domače 
živali, predvsem tiste, ki so celo leto na pašniku 
(telice, konji) nezaščitene in v nenehni nevarno
sti za okužbo z virusom stekline. V nevarnosti 
so tudi mačke, ki se največkrat nenadzorovano 
gibajo v okolju (gozdu). Posredno je tako ogro
ženo zdravje ljudi. Da bi se izognili morebitnim 
tveganjem za okužbo s steklino, lahko na željo 
lastnika cepimo tudi preostale domače živali.

Cepljenje psov proti steklini ostaja obvezno, 
spremenjena je le shema cepljenja. Katere so 
novosti pri izvajanju programa cepljenja psov 
proti steklini v prihodnjih letih?

Rekordno število brezposelnih v občini Trebnje, dolg 
občine znaša že preko 1.400€ na zaposleno osebo
Zavod za zaposlovanje je v januarju 2014 
beležil kar 704 brezposelne osebe v občini 
Trebnje, verjetno pa je ta številka še višja. 
Novih delovnih mest ni na vidiku, saj se 
odgovorni s tem ne ukvarjajo. Trebanj
ska občina je zadolžena preko 1.400€ na 
zaposleno osebo ali 414€ na občana. Ali 
drugače - če bi vsak občan (tudi otrok in 
penzionist) občine Trebnje Občini Trebnje 
dal 414€, bi šele splavali v zelene številke!

V januarju 2014 smo v občini Trebnje do
segli najvišjo stopnjo brezposelnosti vse od

leta 2005 in sicer kar 13,08%. V številki to 
pomeni 704 brezposelne osebe, ki so eviden
tirane na zavodu za zaposlovanje kot aktivni 
iskalci zaposlitve. 0 tem, kolikšna je dejanska 
brezposelnost, se ne da natančno vedeti, saj 
je potrebno upoštevati dejstvo, da ZRSZ po 
določenem času takoimenovane - neaktivne 
iskalce zaposlitve briše iz svojih registrov. Že 
samo navedeni odstotek pa je več kot zaskr
bljujoč, sploh zato, ker iz leta v leto narašča. Za 
primerjavo - od leta 2008 (december) pa do 
leta 2014 (januar) je stopnja brezposelnosti v 
občini Trebnje narasla za skoraj 300%.

• V letu 2014 morajo biti cepljeni vsi psi (sta
rejši od treh mesecev).

• Pri psih, ki so prvič cepjeni v letu 2014, se 
cepljenje ponovi v letu 2015 in 2016, in nato 
v triletnih presledkih.

• Pri psih, ki so drugič zapored cepljeni v letu 
2014 (prvič v letu 2013), se cepljenje ponovi 
v letu 2015 in nato v tri letnih presledkih.

• Pri psih, ki so tretjič zapored cepljeni v letu 
2014 (že v letu 2012 in 2013), se cepljenje 
ponavlja v tri letnih presledkih.

Če ste z Uprave RS za varno hrano, veterinar
stvo in varstvo rastlin prejeli obvestilo, da imate 
v lasti psa, katerega status v centralnem registru 
psov se ne ujema z dejanskim statusom, lahko v 
naši ambulanti osebno uredite pisno odjavo, ki 
znaša 10,08 EUR.

Do podatkov o svojem psu lahko dostopate 
tudi sami na spletnem naslovu http://storitve- 
mkgp.gov.si/dad/crpsi_wjavnivpogled.startup, 
kjer z vpisom številke čipa ali značke preverite 
podatke o svojem psu.

Vse lastnike psov obveščamo, da bo Veteri
narska ambulanta Rep pričela s cepljenjem psov 
proti steklini že v mesecu marcu. Cepljenje bo 
potekalo v prostorih veterinarske ambulante, na 
naslovu: Pod gradom 17, Mokronog, ob delavni
kih med 8. in 10. uro, popoldan med 14. in 16. 
uro, ob sobotah med 7. in 9. uro.

Za cepljenje psov na domu pokličite na 
051 616 703 ali 07/3481000 (amb.), e-mail: 
veterina.rep@siol.net in se dogovorite za 
okvirni datum in uro cepljenja.

Cena cepljenja je predpisana in znaša 31,42 
EUR. Ob vakcinaciji psov prejmete zdravila proti 
notranjim zajedavcem. Cepljenje vpišemo v Po
tni list (knjižica modre barve), kamor vpišemo 
predvideni datum naslednjega cepljenja. Še ne
označeni psi (mladiči, prvič cepljeni...) prejmejo 
čip in Potni list, cena označitve in registracije 
psa znaša 29,90 EUR.

Za vse dodatne informacije v zvezi s ceplje
njem se lahko oglasite v veterinarski ambulanti 
ali pokličite po telefonu, pošljete e-pošto ali kon- 
taktirate po facebook-u.

Veterinarska ambulanta Rep, Ana Kapelj, dr.vet.med.

4>rep
T veterinarska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031306 558

Telefon/faks: 07 3481000; E-mail: veterina.rep@siol.net 

DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051616 703

Poglejmo še, kaj pravijo številke glede zadol
žitve trebanjske občine, posledično - zadolži
tve vseh nas občanov (gre za okvirno oceno, 
ker trenutnih podatkov nimam). Ocenjujem, 
da je trenutna žadolženost naše občine slabih 
5 milijonov €, kar pomeni približno 414€ na 
občana (od starosti 0 do 60+). Zadolženost 
na zaposlenega delovno aktivnega občana (to 
smo vsi občani, ki tudi dejansko prispevamo 
v občinski proračun, iz katerega se potem od
plačujejo krediti) pa znaša 1.412,03€. Z manj
šanjem števila občanov in z manjšanjem šte
vila zaposlenih delovno aktivnih občanov se 
bo ta dolg samo povečeval - brez dodatnega 
kreditiranja.

n/KČ NA DANIIFl.OCRPFK.NAMF ...i
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Za kaj ste namenili sredstva iz proračuna, 
namenjena svetniškim skupinam? Kaj me
nite o predlogu za znižanje teh?
Konec februarja je Gregor Kaplan, predsednik DSD 00 Trebnje, skupaj s kolegom Darkom 
Kastelicem, sicer podpredsednikom iste stranke, Turistično-informacijskemu centru 
(TlC-u), podaril dve kolesi (stran 17), ob tem pa med drugim dejal: "V DSD Trebnje smo se 
zato, da bi po naših najboljših močeh pomagali in prispevali k izboljšanju stanja, odločili, 
da del sredstev, ki jih prejemamo iz občinskega proračuna, vrnemo našim občanom in 
turistom v obliki fizičnega prispevka".

V Cajtngu smo na osnovi te dobronamerne 
poteze posamezne stranke povprašali - 1. ko
liko sredstev so v zadnjem mandatu prejeli iz 
občinskega proračuna, 2. za kaj so jih namenili 
in 3. ali bi bilo po njihovem mnenju prav, da se 
ta sredstva znižajo. Prejeli smo odgovore nasle
dnjih svetnikov, katere objavljamo v nadaljeva
nju ... (po vrstnem redu, kot smo jih prejemali)

samostojnih svetniških skupin, kar bi nas lahko 
izenačilo s političnimi strankami, za izvajanje 
ni bilo posluha. To se je spremenilo komaj v 
tem mandatu za financiranje Županove liste. 
Žal je v naši občini in tudi državi tako, da so po
litične stranke privilegirane, tako finančno, kot 
tudi pri samih volitvah. Če ne kandidiraš kot 
politična stranka, ne smeš na volilnih lističih

ciji kmečke in rokodelske tržnice ter kot lastni 
delež pri izvajanju Svetovalnice Srečanje za po
moč odvisnikom in njihovim družinam ter pre
ventivnih delavnic po osnovnih šolah za učence 
in starše...

Najbolj pa smo ponosni na to, da smo s pre
jetimi sredstvi omogočili izvajanje evropskega 
projekta DOBROTE DOLENJSKE, v okviru kate
rega mora nosilec zagotavljati soudeležbo oz. 
lastna sredstva. D ROT je namreč uspel z enim 
najbolje ocenjenih projektov, sofinanciranih iz 
evropskega sklada za razvoj podeželja in kot 
je prof. dr. Bogataj povedal: »Takšnega projek
ta Slovenija še ne pozna«. Pridobili smo kar 
100.698,88 nepovratnega evropskega denarja, 
za kar pa smo morali zagotoviti soudeležbo z 
lastnimi sredstvi v višini 36.782 EUR. Izvedbo 
aktivnosti smo v največji možni meri naročali 
v domačem okolju in s tem podpirali domača 
podjetja in ponudnike. S pomočjo omenjenih 
donacij zagotavljamo tudi sredstva za zaposli

Matija Hočevar, romski 
svetnik: "Na navedena vpra
šanja ne morem odgovoriti, 
ker delujem neodvisno, brez 
podpore stranke. Sredstva iz 
sejnin, pa tudi lastna sred
stva, kot sem vam že zapisal, 

porabim za svoje delovanje. Glede zadnjega 
vprašanja pa - sredstva se v trenutni situaciji 
v državi znižujejo na vseh področjih, zato bi se 
tudi v strankah zagotovo dalo kaj narediti bolj 
ekonomično in s tem prihraniti, ter na ta način 
znižati stroške v proračunu."

dr. Jože Korbar, SLS: "Ob- 
činski odbor SLS Trebnje 
je po uspešnem nastopu na 
zadnjih lokalnih volitvah za
sedel 3 svetniška mesta in 
je bil v sedanjem mandatu 
v skladu z volilnim rezulta

tom in sklepi občinskega sveta upravičen do 
sofinanciranja s strani občine v višini približno
6.000 EUR iz vsakokratnega proračuna. Od za
četka zadnjega mandata v maju 2011 smo tako 
iz proračuna dobili 19.333,26 EUR, vendar se 
del sredstev iz leta 2011 nanaša na prejšnji 
mandat občinskega sveta. Sredstva so bila v 
celoti porabljena za delovanje 00 SLS Trebnje, 
kar vključuje tudi delovanje svetniške skupine. 
Skoraj tretjina sredstev, prejetih iz proračuna 
se posredno vrne v proračun kot najemnina in 
stroški za pisarno, ki jo uporabljamo za svoje 
delovanje. Ostala sredstva pa so gospodarno 
porabljena za tekoče delovanje in za pokritje 
stroškov, ki nastanejo občasno, kot na primer 
neposredni stroški nastopanja na volitvah. Na
daljnjemu zniževanju sredstev z financiranje 
političnih strank nasprotujemo, ker bi to po
menilo omejevanje delovanja strankarske de
mokracije v Občini Trebnje.

Špela Smuk, D ROT:
Stranka D ROT pridobljenih 
sredstev iz proračuna Ob
čine Trebnje ne namenja za 
delovanje svetniškega kluba, 
saj naši svetniki vse stroške 
plačujejo iz lastnega žepa. 

Prav tako stranka D ROT pridobljenih sredstev 
ne namenja za lastno delovanje. Naša stranka 
ni namenjena sama sebi, ampak je le orodje, da 
lahko pomagamo ljudem in lokalnemu okolju.

D ROT je prisoten v Občinskem svetu Obči
ne Trebnje že tretji mandat. Prva dva mandata 
smo kandidirali kot društvo oz. lista. Zato kar 
8 let edini v občinskem svetu nismo bili dele
žni niti eura sredstev, namenjenih za delovanje 
svetniških skupin in političnih strank. Predla
gali smo sprejem Pravilnika za sofinanciranje

STRANKA/LISTA 2011 2012 2013 SKUPAj:
DESUS Trebnje 1.051,47 1.368,84 1.317,59 3.737,90
LDS Trebnje 1.722,58 2.259,00 2.174,43 6.156,01
DSD Trebnje 2.485,34 3.325,44 3.201,02 9.011,80
SD Trebnje 3.453,14 4.601,88 4.429,70 12.484,72
NS1 Trebnje 3.654,22 4.853,76 4.672,20 13.180,18
SLS Trebnje 4.755,53 6.331,80 6.094,87 17.182,20
SDS Trebnje 5.498,43 7.322,76 7.048,71 19.869,90
DROT Trebnje 7.035,61 9.413,76 9.061,48 25.510,85
SKUPAJ: 29.656,32 39.477,24 38.000,00 107.133,56

Zneski, katere so politične stranke prejele iz proračuna v času od zadnjih volitev.

uporabljati logotipa, ki veliko pomeni pri vi
zualni percepciji in razpoznavnosti. Prav tako 
moraš pred vsakimi volitvami kot lista zbirati 
podpise občanov na UE, kar politične stranke 
ne rabijo. Kljub temu, da smo pred zadnjimi 
lokalnimi volitvami ustanovili stranko, smo še 
vedno mnenja, da je tovrstno privilegiranje po
litičnih strank pred listami civilne družbe zelo 
narobe.

Zaradi neprimerne zakonodaje in zaradi iz
redne podpore javnosti, smo se na zadnjih lo
kalnih volitvah organizirali kot stranka in tako 
smo, glede na število glasov, upravičeni tudi do 
sredstev iz proračuna.

Stranka D ROT je tako npr. v letu 2013 iz ob
činskega proračuna prejela 9.061 EUR in D0- 
NIRALA različnim prejemnikom za izvajanje 
programov 9.610 EUR, kar pomeni, da je doni- 
rala celo več kot le VSA PREJETA SREDSTVA IZ 
OBČINSKEGA PRORAČUNA. Če upoštevamo ce
lotne prihodke, pa stranka namenja 95% vseh 
prihodkov za donacije, ostalih 5% je namenje
nih za pokrivanje bančnih stroškov, računovod
skih storitev in vsakoletne objave poročila v 
Uradnem listu RS. Verjetno smo edina stranka 
v Sloveniji, ki tako rekoč skoraj vsa svoja sred
stva vsa leta namenja za donacije. Če se motim, 
bom zelo vesela.

Stranka DROT ima svoj program. In ta pro
gram je v celoti kompatibilen tudi s programom 
in aktivnostmi našega društva - Društva za ra
zvoj in oživitev Trebnjega - DROT. Zanima nas 
izključno vsestranski razvoj Trebnjega - naše 
občine, ne delitve in ne preteklost.

Društvu DROT smo z omenjenimi donacijami 
omogočili izvajanje različnih programov. Orga
niziramo prireditve, predstave, organiziramo 
izlete za otroke iz socialno ranljivih okolij, 
vzpostavili smo družbeno trgovino ZASTONJ, 
sredstva porabimo za lastni delež pri organiza

tev mlade strokovnjakinje, ki se že več mese
cev več kot uspešno dokazuje pri vodenju in 
koordiniranju mnogih aktivnosti pri zelo kom
pleksnih razvojnih projektih. Tudi v prihodnje 
nameravamo zagotavljati pogoje, snovati pro
jekte in še več sredstev namenjati zaposlovanju 
mladih strokovnjakov iz domačega okolja. Člani 
DROT pa vse projekte in aktivnosti izvajamo z 
nešteto urami prostovoljnega dela popolnoma 
brezplačno.

Predlog, da se znižajo sredstva za delovanje 
političnih strank, sejnin svetnikom, članom 
komisij in odborov, je ob sprejemu dvoletne
ga proračuna podala prav svetniška skupina 
DROT. Menimo, da če se znižujejo sredstva za 
društva, kulturo, šport, izobraževanje..., je prav, 
da se sorazmerno znižajo sredstva tudi za delo
vanje občine in njenih organov. Žal naš predlog 
ni bil sprejet. Naše stališče pa ostaja enako. Če 
bi se zaradi znižanja sredstev namenjenih po
litičnim strankam in raznim sejninam, posle
dično zvišala sredstva namenjena društvom, 
športu, kulturi, sociali in izobraževanju, ne pa 
se»izgubila« v proračunu, potem smo prvi, ki se 
pod tak predlog podpišemo.

Torej, stranka DROT sredstva, ki jih pridobi 
iz občinskega proračuna ne porabi za delovanje 
stranke in tudi ne za delovanje svetniške sku
pine, temveč jih namenja izključno za razvoj in 
v dobrobit lokalnega okolja in naših občanov. 
Držimo se pregovora: "Stori, kar moreš - s tem, 
kar imaš, in tam, kjer si."

Gregor Kaplan, DSD:
"Od leta 2011, pa do konca 
2013, kolikor časa delujemo 
v OS, smo iz proračuna pre
jeli 9.011€. Poleg delovanja 
občinskega odbora DSD je tu 
zajeta še izvedba letne skup

ščine in družabnega srečanja za občane člane
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stranke in podpornike ter jesenskega prijatelj
skega srečanja, vključno z družinskimi člani. 
Finančno smo vsako leto podprli predšolsko 
vzgojo in prispevali v sklad, ki deluje na tem 
področju v občini. Na letni ravni rezerviramo 
sredstva za strokovna dela na področju razi
skovalne dejavnosti - razpis za reko Temeni
co (diplomska, magistrska in doktorska dela). 
Organiziramo posvete in predavanje - zadnje 
izredno odmevno je imel prof. dr. Mencinger 
(januar 2014). Finančno podporo smo izkazali 
tudi nekaterim društvom. V DSD Trebnje orga
niziramo različne dogodke - npr. martinovanje 
(Ponikve, november 2013). Zadnji prispevek 
smo namenili občini Trebnje oz. TIČ Trebnje, 
kot odziv na problematiko trebanjskega turiz
ma - nakup dveh koles s pripadajočo opremo 
za brezplačno uporabo, z željo, da se izboljša 
mobilnost turistov in naših občanov. Kolesi sta 
brezplačno na voljo tudi uslužbencem občine 
in bosta pripomogla k prihranku kakega evra 
v občinski blagajni. Na ta način v DSD Trebnje 
vsa prejeta sredstva, v različnih oblikah, povr
nemo našim občanom. In še mnenje o znižanju 
teh sredstev v proračunu ... Glede na slabo fi
nančno stanje občine, za katero je odgovorno 
sedanje vodstvo, bi podprli predlog znižanja, a 
pri tem vsekakor zahtevali, da se prihranek na
mensko usmeri v projekte, ki bi bili namenje
ni širši koristi lokalne skupnosti. Ob tej priliki 
ponavljamo, da naj vladajoča elita prevzame 
odgovornost za njihovo zadolževanje v prete
klosti, saj je potrebno za finančno poslovanje 
občine prevzeti tudi kakšno drugo odgovor
nost, ne samo politično. Občutek odgovornega 
ravnanja z občinskim denarjem, na žalost, ni
koli nismo zasledili."

Branko Veselič je telefon
sko pojasnil, da vsa sredstva 
iz proračuna Občine Treb
nje, ki so namenjena LDS 00 
Trebnje, dobi krovna organi
zacija LDS v Ljubljani, ki pa 
ima blokiran račun, zato ne

dobijo nazaj v Trebnje niti evra.

Odgovorov oz. mnenj ostalih svetnikov
(Nada Pepelnak (SDS), Marko Grandovec 
(SD), Miran Candellari (NSi), Tanja Udovič 
Cuder, Andrej jevnikar (neodvisna svetni
ka)) nismo prejeli. fAB.csi

Imamo nov domači klub tajskega boksa
V naših krajih obstaja nov klub tajskega boksa, imenuje 

pa se Fearless Fighters. Zakaj tako ime? "Ime kluba Klub 
borilnih veščin Fearless Fighters sem izbral v spomin in v čast 
trebanjskemu Klubu borilnih veščin No Fear, v katerem sem 
treniral in tekmoval tudi sam, tedaj pod okriljem vrhunske
ga trenerja Jožeta Trlepa. V tem klubu smo fantje dosegali 
vrhunske rezultate, doživeli smo nepozabne trenutke in me

nim, da je bil to eden boljših klubov v Sloveniji, na katerega se bomo lahko spomnili ob delovanju 
novega kluba, saj želim, da se kluha No Fear nikoli ne pozabi", pove ustanovitelj in vodja kluba, 
sicer tudi sam aktiven borec, Alen Štritof. Več o borbah Alena Štritofa najdete na strani 12.

Alen Štritof

Jože Trlep (No Fear 
Trebnje) v svetu 
borb še vedno uživa 
spoštovanje, katere
ga si nedvomno tudi 
zasluži.

Končana zimska liga v OLMN Trebnje, prvak KMN Rem
Za nogometaši in ekipami, ki so v sezoni 2013/2014 sodelovali v OLMN Trebnje, je tudi zadnji 

krog. V nedeljo, 23. februarja 2014, so odigrali tekme 9. kroga, med njimi pa je bila tudi tekma za 
prvaka med KMN Rem in Snoopy team. Z visokih 4:1 so zmagali Removci, tekma pa je bila dosti bolj 
napeta, kot kaže rezultat. (Podrobno dogajanje s tekme in video najdete na Cajtng.com)_[GS)

KONČNA LESTVICA: 1.
KMN Rem, 2. Snoopy team, 3.
Bar pri livarni, 4. SD Dolenja 
Nemška vas, 5. ŠD Šahovec,
6. TEM Čatež, 7. VIP Športni 
studio

Drago Perpar, vodja ekipe 
KMN Rem: "Mislim, da smo 
tekmo zasluženo dobili. Na
sprotniki so krenili v tekmo 
z majhnim bremenom, saj so 
tekmo morali dobiti, kar se 
jim je tudi poznalo. Pri prvem 
golu smo morda imeli tudi 
nekaj sreče, a še vedno je bilo 
potrebno priti do gola, izde
lati priložnost in tako dalje. Prvaki za sezono 2013/2014, ekipa KMN Rem 

Nenazadnje smo pri 1:0 zadeli
tudi vratnico, po tem, ko je bil njihov vratar že premagan, ustvarili pa smo si še številne priložnosti. 
Nenazadnje smo se tudi branili nevarnih napadov z igralcem več in tekmo rutinirano, kot to delajo 
mnogo bolj izkušene ekipe, pripeljali do konca. Kljub temu, da imamo na koncu na lestvici kar 5 točk 
prednosti pred Snoopy-jem, in 12 točk pred Barom pri livarni, ta lestvica ne kaže realnega stanja, saj 
so bili praktično tudi Borovci povsem enakovreden tekmec nam in Snoopy-jem. Tudi Dolenja Nemška 
vas na 4. mestu je bila vedno neugodna in je znala prenesetiti. Kljub vsemu mislim, da je 1. mesto 
povsem zasluženo, saj imamo nenazadnje tudi najboljšega strelca lige (Žan Kramar, op. a.), pa tudi 
najboljšega vratarja lige (Marko Pravne, op. a.), ki je prejel le 8 zadetkov, drugi na tej lestvici pa že 
18. Čestitam najprej svojim fantom, potem pa tudi vsem nasprotnikom za korektne boje. Naslov smo, 
kar je že tradicionalno, proslavili v Galaksiji, kjer smo se sprostili ob bovvlingu, za sponzorstvo pa se 
ob tej priložnosti zahvaljujem Galaksiji in TKZ Zvone Kramar s.p."

V Šentrupertu na otoku 
“slabše, kot pri ciganih"!
Gospa, ki želi biti neimenovana (prihaja 
iz Šentruperta, podatki so nam znani), je 
potožila, da jo ZELO, ZELO motijo smeti 
na otoku (na sliki; na dan, ko smo slikali, 
je bilo vse pospravljeno!!!) v Šentruper
tu. Pravi, da je ob ponedeljkih - "slabše, 
kot pri ciganih". Zaveda se, da smetišče 
naredijo predvsem vikendaši, ki konec 
vikenda zapuščajo tiste kraje, a vseeno 
meni, da bi bilo to potrebno rešiti. Kako - 
ni navedla. Pravi, da to ni njena naloga!

Na šentrupertskega župana Ruperta Go- 
leta in direktorja ]P Komunala Trebnje Stan
ka Tomšiča smo naslovili vprašanji - kaj sta 
Občina Šentrupert in jP Komunala Trebnje že 
naredili v to smer in kaj je še možno narediti, 
takorekoč preko noč( pa že dobili odgovor pr
vega človeka občine Šentrupert, ki je dejal:

"Ker sem v tujini in kmalu začnem z aktiv
nostmi na srečanju projekta Remida, odgovar
jam kar takoj zjutraj. Na prvo vprašanje glede 
odpadkov na ekološkem otoku "Na Poštajah":

Problematiko tega ekološkega otoka smo že 
večkrat obravnavali na občinskem svetu. De
jansko se na tej lokaciji nabere izjemne količi
ne odpadkov, ki jih zagotovo ne morejo 
“skup spraviti" le tisti občani, ki 
"gravitirajo" na ta otok, ampak ti fpf 
odpadki prihajajo tudi od dru- 
gje. Zagotovo delež prispeva 1 
zaledje vikendov in zidanic v ---Jm 
Selih, menim pa, da marsikdo 
odpadke pripelje celo s sabo iz ■ 
tistega kraja, od koder pač pri- 
haja in gre na svoj vikend. Skupaj z 
JP Komunala Trebnje smo uvedli nekaj 
ukrepov, da bi situacijo izboljšali in sicer:

Nekajkrat smo povečali število zabojnikov, 
verjetno je število potrojeno od začetnega sta
nja (natančne podatke bo verjetno posredovala 
J P Komunala), vendar se je z vsakim poveča
njem pojavilo še več odpadkov. Ekološki otok 
je JP komunala tudi uredila na način, da ima 
vsak zabojnik svojo ploščo, na katerem stoji, in 
da je v resnici vse skupaj zelo urejeno, če seveda 
zabojniki niso do vrha polni in ljudje odpadke 
enostavno odlagajo na tla ob zabojnike. V tem 
primeru pa vse skupaj zgleda res slabo. Delavci 
JP Komunala ob pobiranju odpadkov pobere

jo vse, tudi tiste, ki ležijo na tleh, vendar tega 
ne morejo narediti takoj, ampak po veljavnem 
razporedu pobiranja odpadkov. Razmišljali 

smo tudi o premestitvi otoka na drugo 
lokacijo, vendar je rešitev problema

tike vprašljiva, saj se bo količina 
odpadkov verjetno še vedno ena
ka.

Na koncu lahko dodam le še 
to, da smo ljudje tisti, ki proi

zvajamo odpadke in da bi naša 
“kultura" ravnanja z odpadki mo

rala postati nekoliko boljša v tem 
smislu, da odpadke ne odlagamo na tla, 

če je zabojnik poln, ampak se zapeljemo do dru
ge lokacije, kjer je še prostor. Odvreči odpadke 
kar na tla preprosto ni prava pot. Če bi se tega 
vsi držali, bi vsi odpadki končali v zabojnikih 
pod pokrovi, in prostor okrog njih bi bil čist."

Kmalu za Goletom, ki je svoj odgovor - v 
vednost - poslal tudi direktorju JP Komunala, 
smo dobili tudi komentar Stanka Tomšiča, ki 
se glasi: "Dejansko vse, kar je povedal g. Gole, 
drži, in mislim, da korektno in celovito odgovori 
na vprašanje bralke."

Hvala obema za korekten odgovor. UK)
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Jože Poušič
joze.povsic@amis.net

Univerzitetni diplomirani organizatoj 
inženir strojništva, ekolog,

V zakulisju trebanjske 
umazane politike

Kot ste v različnih medijih že slišali ali prebrali, 
so se v vezi moje funkcije kot nekdanjega direk
torja javnega podjetja Komunala Trebnje, proti 
meni pravnomočno zaključili različni neutemelje
ni sodni postopki: lažne kazenske ovadbe, lažne 
tožbe, lažni obtožni predlogi in lažne odškodnin
ske tožbe. Vseh zadnjih šest obtožb je bilo lažnih! 
In vse so izgubili! Ko so me tožarili na sodiščih 
in vlačili po medijih, so se tako grdo lagali, da 
so verjeli samim sebi. In te laži so stopnjevali 
do absurda!

Pričelo se je v letu 2007, ko se je končal moj 
zelo uspešen mandat in ko je bil na mesto direk
torja Komunale Trebnje nezasluženo politično 
nameščen nekdanji partijski sekretar Štefan Veie- 
čič. V nadzorni svet javnega podjetja pa so bili še 
bolj nezasluženo nameščeni Jevnikar Franc, Ciril 
Pevec in pozneje Silvester Prpar. Prav ti štirje so 
bili najhujši, najbolj brezobrazni v lažnih obtož
bah zoper mene. Za svoj cilj, kako rešiti nekdanjo 
štiričlansko upravo Komunale Trebnje, niso izbi
rali sredstev. Nihče od teh pa prej ni nikoli delal v 
javnem podjetju.

V zakulisju njihove umazane politike pa jim je 
ves čas zvesto stal ob strani še en politikant, brez 
morale in etike, sedanji večkrat obsojeni župan in 
nekdanji občinski svetnik Alojzij Kastelic. Sicer 
pravičen in upravičen odhod nekdanje štiričlan

ske uprave iz Komunale, ki je po ugotovitvah 
Računskega sodišča storila za več kot pet mi
lijonov evrov nezakonitosti in nepravilnosti, je 
bil tako hud udarec za trebanjske politikante, da 
tega enostavno niso prenesli. Treba je bilo nekaj 
storiti. Dajmo sesut Povšiča! Kastelic bo za! In 
so h Kastelicu hodili čez zadnja vrata, on jim je pa 
kimal!

No, in na koncu so morali vsi štirje člani upra
ve pravnomočno oditi, tem politikantom pa je 
prenehal mandat. V prah se je sesula tudi njiho
va nekdaj močna trebanjska politična stranka! V 
Komunali pa so pustili gospodarsko razvalino, 
katero sem skupaj s kolektivom uspešno gra
dil pet let. Jaz pa sem še vedno tu! Vsakemu člo
veku lahko pošteno pogledam v oči! Politikanti pa 
tega ne zmorejo! Kaj šele, da bi se kdo opravičili za 
vse gorje in škodo, ki so mi jo storili! Zakaj pa bi se 
opravičili? Saj to je bil vendar njihov cilj! Sedaj 
lahko te politikante tudi strokovno podučim, kako 
se dela z javnim denarjem, ki ni tvoj, ki je last vseh 
nas, občank in občanov!

Ena od številnih sej nadzornega sveta Komu
nale po letu 2007, je bila dne 22.09.2009. Takrat 
je že pol leta bila pravnomočna ena druga sodba, 
v kateri je bilo jasno zapisano, "da Komunali 
Trebnje, ki jo je vodil direktor Jože Povšič, ni 
moč očitati nobenega nedopustnega ravnanja, 
še manj pa odgovornosti, delovno razmerje 
bivšega člana uprave Komunale je prenehalo 
zakonito." In kljub temu so na tej seji sprejeli 
lažni sklep, da je treba Povšiča še naprej tožiti. V 
medijih so lažno ponavljali škodo tja do 243.000 
evrov. Nihče od njih pa ni hotel slišati za dejstva, 
kdo je v preteklosti podpisal štiri individualne 
pogodbe štiričlanske uprave, ki so bile škodljive 
za javno podjetje in za žepe občank in občanov! 
Prav na tej seji je Silvester Prpar, po krjaveljsko 
kot zna, klobasal, da: "je trejba Pavšiča tožit za
37.000 euru škode, sej itak uso izgubo krijejo 
ustanoviteljce" (torej občine, torej spet vi, obča
ni in občanke!) Kako je mogoče, da tak človek, ki

ima tak odnos do javnega denarja, sploh pride na 
funkcijo v javno podjetje! Klobasal je kljub temu, 
da je na isti seji odvetnik Slavko Sitar (starejši) ja
sno povedal, da »krivde ne gre očitati Povšiču« in 
da je zoper Povšiča »uspeh za tožbo proti njemu 
majhen: 50%-50%«.

Da je absurd še večji in še boj smešen, so me isti 
ljudje lažno tožili za piškavih 660 evrov na Okro
žnem sodišču v Novem mestu, češ, da sem povzro
čil strošek vpisa uradnih podatkov javnega podje
tja v sodni register, kar je po zakonu obvezno. Ta 
strošek je bil za notarja, koleki, vpis in podobno! 
Sodišče je vse njihove lažne insinuacije zavrglo in 
v sodbo zapisalo, da je Povšič: (navedek sodišča): 
"v obravnavanem obdobju odgovorno in za
konito opravljal funkcijo direktorja in ves čas 
mandata od 25.02.2002 do 07.02.2007 odgo
vorno izvrševal vsa dela in naloge. Po presoji 
sodišča ni mogoče zaključiti kršitve kakršne
koli naloge, temveč obratno, doprinesel je k 
pravilnosti odločitve o tem.” (konec navedka 
sodišča). Vendar tem politikantom, to ni bilo do
volj! Pritožili so se na Višje sodišče v Ljubljano 
in tudi to sodišče jim je vse skupaj pravnomočno 
zavrglo in potrdilo navedbe Okrožnega sodišča iz 
Novega mesta. Na koncu se je izkazalo, da se prav 
ti politikanti brijejo norca iz javnega denarja ob
čank in občanov.

Za piko na i je Okrožno sodišče iz Novega me
sta, kjer so me omenjeni politikanti lažno tožili, 
da sem v javnem podjetju naredil škodo v višini 
31.795 evrov in 24 centov!?!, v končno pravno
močno sodbo zapisalo, da sem v svojem 5 letnem 
mandatu v javnem podjetju Komunala Trebnje de
lal: (navedek sodišča) »s skrbnostjo vestnega in 
poštenega gospodarstvenika«! (konec navedka 
sodišča). Takih ljudi pa trebanjski politikanti s Ka
stelicem na čelu ne rabijo, saj ob teh ugotovitvah 
izpadejo še večji burkeži, kot so v resnici!

Kolumnist(ka) izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako z mnenjem uredništva!

Otroci iz vrtca hodijo po mestu, tako lepo mahajo, v 
Trebnjem pa ni človeka, ki bi organiziral prireditev
Trebnje sicer ni ravno znano po pustnih povorkah, tako kot denimo Mokronog (do pred 
nekaj let), pa Sevnica, da ne govorimo o Cerknici ali Ptuju, tokrat pa je bilo očitno starej
ši gospe iz Trebnjega tega dovolj. Poklicala je na Cajtng in ...

"Kje so zdaj DROT-ovci, ki tako 
obljubljajo, da bodo oživeli Treb
nje, pa Turistično društvo Treb
nje, Krajevna skupnost? Otroci 
iz vrtca hodijo po mestu, tako lepo 
mahajo, v Trebnjem pa ni človeka, 
ki bi organiziral kakšno priredi
tev. Če nič drugega, bi vsaj našli 
kakšnega harmonikarja, ki bi jih 
spremljal, pa bi bilo pustno raja
nje takoj bolj veselo, tudi več ljudi 
bi prišlo gledat otroke, ko bi slišali 
harmoniko. Če nimajo 50€ za pla
čati človeku, ki bi igral harmoniko, 
naj pridejo pa k meni, pa bom jaz 
dala", je (med drugim) jezno deja
la gospa.

™ tl

Ko smo gospe predlagali, če lah
ko svoje besede spravi na papir, da 
bi čim bolje zapisali njeno mnenje, je dejala, 
da ne zna uporabljati računalnika, naj kar mi 
zapišemo, ona pa bo stala za temi besedami. 
"Sem pa Milka Novak iz Trebnjega, stara pa 
sem 81 let", je dodala.

Predsednika KS Trebnje 
Davida Klariča, ki je tudi 
predsednik DROT-a, smo 
prosili za komentar ... "Naj
prej zahvala za vprašanje,

Otroci iz trebanjskega vrtca so se sprehajali po ulicah, mahali, v Trebnjem pa ni 
Človeka, ki bi znal iz tega narediti prireditev, pravi 81-letna Milka Novak

ker to pomeni, da ljudje spremljajo dogajanje 
in imajo ideje. Žal pa je le malo tistih, ki so pri
pravljeni ideje uresničiti. Gospa kot ene redkih 
v DROT in KS Trebnje prepozna nekoga, ki jim 
je mar za Trebnje. Prav DROT je v sodelovanju 
s KS Trebnje leta 2012 organiziral pustovanje 
za otroke in mladino. Organizirali smo ples v 
maskah z animacijo za najmlajše in ples v ma
skah z DJ za mladino. Strinjamo se, da bi bilo 
za otroke in mladino tovrstno rajanje vsako 
leto zelo dobrodošlo. Menimo pa tudi, da bi 
tovrstno rajanje za otroke lahko organiziral

marsikdo drug, ki je za to bolj pristojen in bi 
mu lahko bilo tudi v interesu, ker je njegova 
osnovna naloga ukvarjanje z otroki. DROT 
in KS Trebnje nista pristojna in ne moreta 
vse postoriti sama za kakovostnejše življenje 
občank in občanov. DROT je v preteklih treh 
letih izvedel več kot 500 dogodkov. Teden
sko organizira Kmečko in rokodelsko tržnico, 
Šolo klasičnega baleta, Svetovalnico Srečanje, 
Družbeno trgovino Zastonj. Končal je evrop
ski projekt Trebanjski turistični šopek, sedaj 
izvaja evropski projekt Dobrote Dolenjske, v 
okviru katerega je bil organiziran prvi medna
rodni Festival marmelad. Izvedej je gledališke 
predstave (Slovenska muska od A do Ž, Udar 
po Moško, Nežka se moži) in skupaj s Centrom 
za socialno delo odpeljal otroke na izlete. Na
zadnje je pristopil k projektu Zdravstvenega 
doma Trebnje - Milijon srčnih točk. Tudi KS 
je bila v preteklih letih zelo učinkovita, spo
mnimo se samo 20 prireditev ob 20. obletnici 
mesta Trebnje, da vseh ostalih izvedenih del 
in nalog niti ne omenjam. Zato prosim, da vsi 
tisti, ki imate predloge za skupno našo dobro, 
da se nam pridružite, ker nas je ta trenutek 
enostavno premalo. Vljudno vabljeni."

Iz TD Trebnje smo prejeli 
kratek komentar podpred- 
sednice Milke Poljane, ki 
je zapisala: "Turistično dru- 

■ > štvo Trebnje pozdravljala 
predloge občanov. Pred 3 
leti smo res sodelovali pri 

pustnem rajanju v Trebnjem. JSKD je organizi
ral sprejem kurentov v parku in pustno rajanje 
pred Mercator centrom. Morda pa je ideja ge. 
Novak priložnost za oživitev pustnega rajanja 
v Trebnjem prihodnje leto", uk)



SEMINARSKA NALOGA:
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Marsikatera občina ima vsaj izdelano strategijo razvoja, če
prav je v praksi ne izvaja, občina Trebnje pa, verjeli ali ne, 
strategije razvoja, kaj šele trajnostnega, sploh nima
Trebanjec Bogdan Turnšek je pred nekaj tedni kot študent na Visoki šoli za trajnostni 
turizem v Ljubljani oddal seminarsko nalogo, kjer si je za tematiko izbral Trajnostni 
razvoj občine Trebnje. Po opravljeni raziskavi je zgrožen prišel do spoznanja (na kar 
smo na Cajtng.com sicer že večkrat opozarjali), da občina Trebnje sploh nima izdelane 
strategije razvoja ...

"Občina Trebnje se v svoji popolni nevizi- 
ji absolutno enači s skoraj celotno Slovenijo. 
Marsikatera občina ima vsaj izdelano strategi
jo razvoja, čeprav je v praksi ne izvaja, občina 
Trebnje pa, verjeli ali ne, strategije razvoja, kaj 
šele trajnostnega, sploh nima. Ko sem brskal 
po uradni občinski spletni strani, se z dejstvom, 
da razvojnega načrta ni, nikakor nisem mogel 
sprijazniti, zato sem osebno poklical znanko, 
opozicijsko občinsko svetnico, ki je mojo ugo
tovitev žal potrdila", piše v seminarski nalogi 
Turnšek in nadaljuje: “Edina omemba varstva 
okolja je v Statutu občine pod 2. točko - Nalo
ge občine, člen 9, kjer tekst privzema splošno 
terminologijo, ki se glasi: Občina skrbi za var
stvo zraka, tal, vodnih virov, za varstvo pred 
hrupom, za zbiranje in odlaganje odpadkov, 
ter opravlja druge dejavnosti varstva okolja, 
in sicer z izvajanjem zakonov, uredb in drugih 
predpisov s področja varstva okolja..., vse seve
da z namenom gospodarske prosperitete. Da v 
občini že mnogo let nekaj ni v redu nam govori 
dejstvo, da sta se zaradi nezmožnosti razvoja 
že leta 2006 odcepili manjši občini Mokronog 
- Trebelno, ter Šentrupert, leta 2011 pa še ob
čina Mirna".

Turnšek je nato kot vzorčni primer dobre 
prakse trajnostnega razvoja navedel občino 
Šentrupert, a je tudi tam dodal nekaj svojih 
zamisli, kako bi vse skupaj spremenil oz. do
delal.

V občini Trebnje vidi možnost trajnostnega 
razvoja v številnih rečeh (poleg trajnostnega 
turizma vidi v občini Trebnje, ravno tako kot v

Šentrupertu, tudi izredno priložnost za razvoj 
visokotehnološke trajnostnonaravnane lesne 
industrije), ena od teh pa je tudi odprtje oz. 
zagon smučišča (več o tem v drugi seminarski 
nalogi, ki je menda že v pripravi), ki je nekoč 
v Trebnjem že obratovalo, v 60-tih letih prej
šnjega stoletja pa so na smučišču v Trebnjem 
izvedli že prvo FIS tekmo.

Bogdan Turnšek je sicer 
48-letni Trebanjec, ki se je 
v naš kraj preselil pred še
stimi leti. Poznamo ga tudi 
kot bobnarja pri Zlobko 
big bandu, nekdaj pa je kot 
profesionalni glasbenik z 

različnimi skupinami (najbolj znana je verje
tno Avia band) igral po vsej Evropi. Ker je, kot 
pravi, po svetu hodil z odprtimi očmi, je imel 
že pred mnogimi leti možnost spoznati lepe 
primere trajnostnega razvoja alpskih dežel in 
Skandinavije. Ko seje pri nas odprla študijska 
smer Trajnostnega turizma na Visoki šoli za 
trajnostni turizem v Ljubljani, je brez okle
vanja vpisal izredni študij te smeri in do sedaj 
spisal že kar nekaj strokovnih člankov na to 
temo.

Dva, ki se nanašata na Trebnje, bomo obja
vili tudi v našem mediju, prvega pa, kot smo 
že zapisali, objavljamo že tokrat. (BZ1

Celotno seminarsko nalogo Bogdana 
Turnška zaradi prostorske stiske 

objavljamo le na Cajtng.com.

PISMO BRALCA...

Problem parkirišč, ki se vleče že leta, ni rešen, prihajata pa 
medobčinski inšpektorat in občinsko redarstvo

"V zadnjem mesecu sem zasledil veliko govora o 
medobčinskem inšpektoratu. Mislim, da je tak or
gan v naši občini (občini Trebnje) nujno 
potreben že kar nekaj let (spomni
mo se parkiranja v trebanjskem 
parku, ledenih sveč, neurejenih 
cest, ...), nikjer pa nisem za- , 
sledil informacije, ali je med- S 
občinski inšpektorat zadolžen I 
tudi za nepravilno parkiranje y 
(če, ja, kakšne so pristojnosti 
organa?). Kajti občani opaža
mo, da so vozniki v Trebnjem ve
dno bolj predrzni in parkirajo svoje 
avtomobile na mestih, ki ovirajo tekoč 
promet. Je pa res da potrebno vzeti po drugi stra
ni v obzir tudi to, da se problem parkirnih mest v 
Trebnjem vleče že leta ..."

Tako se glasi del pisma, katerega avtorje Nino 
Zajc iz Trebnjega, le-to pa je bilo tudi povod, da 
smo z Brigito Kalčič, vodjo skupne občinske 
uprave Mirnska dolina, opravili pogovor.

• Torej, kako je s parkiranjem na območju, 
katerega pokriva SOU Mirnska dolina?

V okviru skupne občinske službe delujeta

medobčinski inšpektorat in občinsko redarstvo. 
Nadzor nad nepravilno parkiranimi vozili sodi v 

pristojnost občinskega redarstva in ne 
|, inšpekcijske službe. V letošnjem 
L. letu bodo vzpostavljeni pogoji 

za delovanje občinskega re
darstva, kar pomeni tudi iz
vajanje nadzora na terenu, 
torej tudi ugotavljanje nepra
vilnosti v cestnem prometu, 
kamor sodi tudi nepravilno 

parkiranje. Vseeno pa vozni
ke, čeprav na terenu še ne dela 

občinsko redarstvo, pozivamo, da 
vozila ne parkirajo na način, ki ovirajo 

varno uporabo ceste ali ogrožajo cestni promet, 
saj s tem ogrožajo vse nas, udeležence v prome
tu. Glede ureditve površin za parkiranje v Občini 
Trebnje pa naj povem, da bomo v kratkem po
sredovali predloge občini - na kašen način naj 
se uredijo tovrstne površine.

• Se pravi, da vi kot inšpektorica ne more
te, vsaj za zdaj, dokler še ni občinskega re
darstva, prevzeti tega dela?

Sl I.AHKO PREHERKTE NA CA|TNr,.C0M!
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Šentrupertske ceste so ka
tastrofalne, pravi bralka.
Je Šentrupert res lep le 
navzven???

Več novic iz naših krajev najdete na www.cajtng.com!

Konec februarja smo na Cajtng.com pisali 
o otoku v Šentrupertu, za katerega je gospa 
iz Šentruperta, domačinka torej, dejala, 
da je okoli njega ob ponedeljekih "tako, kot 
pri ciganih". Ista gospa pa je že takrat vrgla še 
eno slabo luč na občino Šentrupert, tokrat se je 
obregnila ob ceste. Dejala je (med drugim), da so 
ceste v Šentrupertu katastrofalne, pri tem pa da ne misli 
le na glavno cesto skozi Šentrupert, temveč tudi okoliške, nekatere 
bi naj bile tudi brez asfalta. Končala je z besedami, da je Šentrupert 
le navzven lep, občane pa moti marsikaj...

Hude besede, ki zaslužijo neposreden odgovor župana, tudi tokrat pa 
je bil Rupert Gole pripravljen pojasniti zadeve.

"Res je, da so tudi nekatere druge ceste v naši občini 
(poleg državne vpadnice v Šentrupert, kjer je vzdrževa- 

> ", nje in rekonstrukcija na plečih države) v slabem stanju. 
Podobna situacija je več ali manj po celotni državi, saj 
denarja za rekonstrukcije in vzdrževanje sekundarnega 
omrežja v preteklosti ni bilo kaj dosti, ker je bil fokus 
države na izgradnji avtocestnega križa. V zadnjih dveh 

letih pa sta bila v teku tudi dva velika projekta, ki sta naše ceste dodatno 
obremenila in poškodovala. Prvo je izgradnja Širokopasovnega omrežja, 
drugo pa izgradnja 2 x 400 kV električnega daljnovoda, ki je zahteval po
stavitev 29 stebrov na območju naše občine. Z ELES-om je bil na začetku 
podpisan sporazum, da se po končani izgradnji ocenijo poškodbe na cestah, 
se pripravijo sodne cenitve in se na osnovi priznanih sredstev izvedejo re
konstrukcije in sanacije cest. Ravno v petek (22. 2. 2014, op. a.) smo imeli 
pogajanje na ELES-u za zadnjo cenitev ene izmed cest in v začetku mar
ca bodo stekla dela na prvih trasah. V nadaljnjih mesecih do konca junija 
bodo dela potekala praktično na večini cest, ki vodijo iz dolinskega dela

Alen Štritof z razbito arkado, pa kljub 
temu z dvignjeno glavo zapustil Opatijo
V soboto, 1.3.2014, se je trebanjski borec Alen Štritof udeležil 
FFC Futures turnirja v disciplini K-l, katerega so se v Opatiji (CRO) 
udeležili številni borci iz cele Evrope. Tekmovanje je potekalo po 
turnirskem sistemu in sicer - na izpadanje, v Štritofov! kategoriji 
pa je bilo izbranih 8 borcev od cca 25 prijavljenih (najvišja kon
kurenca), kar pomeni, da je imel vsak borec v enem dnevu kar tri

borbe.

Alen je v prvi borbi premagal svo
jega nasprotnika, z lahkoto pa se je 
boril tudi v drugi borbi, vse dokler 
nista nasprotnika nesrečno trčila z 
glavama. Krajšo je odnesel naš bo
rec, kateremu je ob tem počila ar
kada (7 šivov v UKC) in moral je za
ključiti tekmovanje. Kot zanimivost 
povejmo, da je ravno ta nasprotnik, 
ki je na račun Štritofove smole na
predoval v naslednji krog, na koncu 
osvojil turnir. Bi naš borec, glede na 
to, da je bil boljši od nasprotnika, 
osvojil tako močan turnir?

Podrobnejši opis borbe in več slik 
najdete na Cajtng.com! £EZ1

Alen Štritof (levo) je bil boljši od kasnejšega 
zmagovalca turnirja, zato lahko mirno zapiše
mo, da ga je nesrečna poškodba odvrnila od 
vrhunskega dosežka.

proti zaledju občine in naseljem kot so Zaloka, Zabukovje, 
Kostanjevica, Hom, Dolenje Jesenice, Mali Cirnik in še ne

katera. Odkar se je pričel izvajati projekt daljnovoda, 
ni bilo smiselno delati večjih rekonstrukcij, saj se je 

na vseh cestah vršil promet s težko mehanizacijo. 
Sedaj, ko je projekt zaključen, pa je smiselno naj
bolj kritične odseke v celoti rekonstruirati, osta
le poškodbe pa sanirati in tako se bomo tega 
tudi lotili. Stanje na cestah se bo torej do poletja 
zelo izboljšalo. Glede makadamskih cest pa lah

ko dodam, da seveda je nekaj malega tudi tega in 
menim, da tudi ni nič narobe, če kakšna cesta, ki ni 

prometno obremenjena, tudi ostane makadamska. 
Tiste, ki pa asfalt nujno potrebujejo, ker jih recimo dež 

vedno poškoduje ali je frekvenca prometa velika, pa bomo 
v nadaljevanju tudi uredili. Kot župan se trudim, da bi v občini 

vzpostavil čim več možnosti in priložnosti, da bodo mladi ostajali v našem 
okolju, kar pa zahteva uravnotežen razvoj na vseh področjih (digitalne ko
munikacije, delovna mesta, pogoji izobraževanja in še kaj). Denarja za vse 
pa nikoli ni dovolj", je zapisal župan občine Šentrupert.

Če ste po tem - povsem jasnem odgovoru še vedno mnenja, da je Šen
trupert znotraj "gnil”, nam to seveda sporočite. Ne zato, da bi iskali "dlako 
v jajcu" oz. da bi želeli diskreditirati delo župana, temveč zgolj zato, da 
pokažemo na (morebitne) slabe stvari, katere je potrebno popraviti. Pre
pričani smo namreč, da bo župan Vašo kritiko, kot je tudi naše vprašanje, 
vzel za dobronamerno. UK)
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• Košnja vinogradov

/e/e/fd, urejeno je čepše ' Vzdrževanje vrtov &
‘o O J , urejanje zelenih površin 

- - ' • Košenjc trave
• Obrezovanje sadnega 

drevja
• Obrezovanje živih mej
• Cepljenje sadnega drevja
• Lopatenje (štihanjc) vrtov
• Urejanje okrasnih gredic
• Urejanje grobov
• Kidanje snega
• Manjša popravila & 
vzdrževanje stanovanjskih 
objektov
• Odvoz vej, pokošene trave, 

odpadkov z vrta...

HALO HIŠNIK!

Želite tudi vi trenirati tajski boks?
Sicer pa Alenov klub tajskega boksa, Klub borilnih veščin Fearless Fighters, ki je 

bil ustanovljen 11. novembra 2013, vabi k vpisu vse moške in ženske, ki si želijo 
spoznati borilne veščine, se rekreirati in sprostiti. V klubu izvajajo predvsem 
tehnike tajskega boksa in kickboksa, v treninge pa vključujejo tudi tehnike osta
lih borilnih športov in elemente samoobrambe. Za prvi trening potrebujete samo 
hlače in majico, ostalo dobite pri njih. Predznanje ni potrebno, saj z vsakim novim 
članom začnejo z osnovami, čisto od začetka. V klubu ni izživljanja nad manj izkuše
nimi člani, med seboj si pomagajo in delijo znanje, saj je njihov primarni cilj postati 
boljši tako kot posameznik, kot tudi kot ekipa. Treningi potekajo pod nadzorom 
izkušenega tekmovalca in večkratnega državnega prvaka Alena Štritofa (sicer 
pa študenta Fakultete za šport) v Gorenjih Kamenjah 11 v Dobrniču (kontakt: 040- 
240-190).

0 ■ .f S IU

Halo beionriio., PodjetnisTki ulioi 9, TfMNIt - www.hiilobeloiui - h(ilol)etoii@p(iil.(om

Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke na podroiju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni losinikiimilitoe kakovosti

ZAC

BETONARNA TRtBNjEmm



V Trebnje prihaja vesela 
joga za otroke in joga obra
za po sistemu Savine Atai
Joga tudi v Sloveniji že dolgo ni več ne
znanka, čedalje več ljudi se namreč zateka 
k tovrstni obliki samopomoči. Joga je za 
nekoga lahko le občasna oblika sprosti
tve, način napajanja z energijo, vadba za 
boljše počutje, za druge način življenja. 
Joga je izjemno in do potankosti izdelano 
in premišljeno urjenje osebnosti, ki lahko 
človeku omogoči, da dozori in uresniči ves 
svoj potencial. Obenem omogoča odgovore 
na temeljna življenjska vprašanja, pre
sega dualizem, v katerega smo ujeti med 
telesnim in duševnim, ki sta le dve plati 
resničnosti. Joga je pot k sebi.
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Vadba joge v Trebnjem bo potekala po sistemu Savine Atai 
(na sliki), ki je nazadnje s polno energije (kot komentatorka) 
blestela v šovu Gostilna išče šefa.

Na tečaje joge pa tudi našim občanom ni več 
potrebno hoditi v večje in oddaljenejše kra
je, saj prihaja joga k nam. Tokrat vesela joga 
za otroke in joga obraza za odrasle. Če smo v

Kulinarika Jure
040 629 123

Za vas organiziramo: 
piknike, veselice,/antouščine, 
dekliščine, poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe, ...

Za Vasje dobro
le najboljše!

Več novic iz naših krajev najdete na www.cajtng.com!

uvodniku zapisali, čemu je joga namenjena, po
glejmo na tem mestu še konkretno, čemu sta 
namenjeni jogi, ki prihajata v Trebnje - vesela 
joga za otroke in joga obraza za odrasle.

Joga za otroke (v Trebnjem bo potekala za 
otroke od 5 do 8 let) je koristna, ker se bo otrok

naučil pravilno prečistiti čustva in strese, ki ga 
obdajajo vsak dan, njegovo telo bo pravilno ra
slo, ker bo močan in pripravljen za veliki svet, 
ko ga ta doleti, pa tudi lažje se bo umiril, ko in 
če bo to potrebno. Program vsebuje tudi aktiva- 
cijo akopresurnih točk, tao vaje, veliko joge za 
lepo držo in ravnotežje, ohranjanje prožnosti 
telesa, črvste kosti, ščepec tai chija, vaje joge 
obraza, itd.

Ustavimo se oz. razčlenimo slednje - napoj 
vesele joge obraza za otroke otrokom prinese 
dvignjene ustne kotičke, polna lička, aktivacijo 
leve in desne možganske polovice, izboljša spo
min, koncentracijo, regeneracijo, izboljša imun
ski sistem, metabolizem, absorpcijo hranilnih

snovi, koristi zobkom, deluje proti alergijam, 
težavam s sinusi in dihali, glavobolom, itd.

Joga obraza, zdaj navajamo koristi za odrasle, 
briše drobne linije in gube na obrazu, prekrvavi 
mišice in podkožna tkiva ter pospeši nastanek 
kolagena in elastina, krepi in oblikuje mišice 
obraza in vratu, dvigne upadlo kožo (obrvi, 
veke, lica), pospeši obnovo celic, uravnava de
lovanje žlez, vrača obrazu mladosten in sijoč 
videz, itd.

Še prednosti? Vse to - brez botoksa, brez 
kemičnih pilingov in dragih kirurških posegov. 
Gre za povsem naraven in neinvaziven trening.

Če ste v dvomih, če bi prijavili sebe in/ali 
svojega otroka, ste vabljeni na predstavitveni 
vadbi. Predstavitvena vesela joga za otroke bo 
potekala v ponedeljek, 24. marca 2014 ob 17. 
uri, joga obraza za odrasle po sistemu Savine 
Atai pa uro kasneje, torej v ponedeljek, 24. 3. 
2014 ob 18. uri. Obe predstavitveni vadbi sta 
brezplačni. Na eno ali drugo jogo se lahko pri
javite na 031-404-565. fMMl

•■M GRADBENIŠTVO d.0.0,
IVI II 11 nC* J Ledina 40,8290 SEVNICA

STROJNI OMETI 
STROJNI TLAKI ihidh 

VSE VRSTE FASAD
. VSA GRADBENA DELA
- VODOINŠTALATERSTVO
- ADAPTACIJE

- INDUSTRIJSKI TLAKI
, ZVOČNE IN TOPLOTNE IZOLACIJE]
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& & 'i

tofi (l©!]/®® vmera.gradbenisteo.omes.net

IHTERLES
Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p„ Mirna, OH 381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATEMAU:
-iverke vseh vrst 
-iverali raznobarvni
- lesonit!
- lesomali
- vezane ploife
- furnir 
-robni tralovi 
-LStplošfetpodni. stene)
- mediapani 
-laki-barveRenner

STORITVE
- oblafenje kombijev in 

prikolic z vezano ploifo
- izdelava pohiitva po meri
- selitve
- prevozi
-izdelava drobnih 

pohiitvenih elementov 
-popravilo starega pohitiva 
-razrez materialov
- robljenje
-izdelava vseh vrst polk
- menjava pantov 
-menjava vrat pri kuhinjah
- menjava rotplev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzije ploit: 2500 x 1250.2500 x 625mm 
-Debeline: 12.15.18.22mm

V0D00DP0RNE VEZANE PLOŠČE T
- Dimenzge ploit: 250011250. (3000 x 1500mm - po narofilu) 
-Debeline: 9.12.15.18.21.28.27.30.35mm

Možen razrez vezanih plošč po elementih!

KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE CENE. BREZPLAČNA DOSTAVA
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Maja Qliha
@: maja.gliha@pravnedejavnosti.E

Univerzitetna diplomirana pravnica 
s pravosodnim izpitom

Davek na nepremičnine - kaj 
storiti, če je obračunan napačni 
davek?

VPRAŠANJE: Prejel sem obvestilo o podat
kih o nepremičninah in informativnem 
izračunu davka. Ugotovil sem, da so mi, 
kljub mojemu stalnemu prebivališču v hiši, 
za katero sem prejel informativni obračun, 
obračunali davek po višji stopnji, to je po 
0,5% namesto po stopnji 0,15%. Kako naj 
ukrepam?

PRAVNO POJASNILO: Če je vaša nepremič
nina stanovanjska nepremičnina, bi morala biti 
obdavčitev po stopnji 0,15%. Smiselno bi bilo, 
da pri upravni enoti preverite, ali imate stalno 
bivališče res prijavljeno na naslovu, kjer je sta
novanjska nepremičnina. Prav tako je smiselno 
preveriti tudi lastništvo v zemljiški knjigi. Če 
je podatek v zemljiški knjigi napačen, lahko 
predlagate poočitev (spremembo podatkov o 
bivališču lastnika), in sicer z vložitvijo zemlji
škoknjižnega predloga za poočitev. Ko bodo vse 
evidence usklajene, bi moral davčni organ vašo 
nepremičnino obravnavati kot rezidenčno ne
premičnino.

Če pa vaša nepremičnina ni opredeljena kot 
stanovanjska nepremičnina, ampak npr. kot 
poslovna nepremičnina ali drug objekt (tukaj 
velja stopnja obdavčitve 0,5%), potem morate 
pri pristojni geodetski upravi nemudoma ure
diti spremembo teh podatkov, in sicer tako, da 
bo nepremičnina opredeljena kot stanovanjska 
nepremičnina.

Zakon o davku na nepremičnine sicer trenu
tno velja, vendar je njegovo izvajanje zadržano, 
saj je ustavno sodiše sprejelo odločitev, da se 
izvajanje zakona o davku na nepremičnine v 
delu, ki se nanaša na izdajo davčnih odločb, za
drži. Do končne odločitve sodišča o ustavnosti 
navedenega zakona odločbe o davku na nepre
mičnine ne smejo biti izdane.

Vlada je zadnje dni februarja že sprejela sta
lišča, zaradi katerih bo najverjetneje prišlo do 
sprememb zakon o davku na nepremičnine. 
Med drugim bo najverjetneje odpravljeno raz
likovanje med rezidenčnimi in nerezidenčnimi 
nepremičnini in uvedena enotna davčna sto
pnja 0,15% za vse stanovanjske nepremičnine.

Če imate tudi vi pravni problem in potrebujete brezplačni 
pravni nasvet, ga lahko predstavite naši pravnici in sicer tako, 
da opis težave pošljete na elektronski naslov uredništva me
sečnika Cajtng (info@cajtng.com). Vašo težavo opišite čimbolj 
podrobno. Izmed vseh prispelih vprašanj vsak mesec izberemo 
najbolj aktualnega in ga anonimno in brezplačno predstavimo 
v mesečniku Cajtng.

VAŠA POŠTA: Slika našega 
kraja ni najlepša, 
marsikaj bi še lahko izbolj
šali z malo dobre volje
Tudi jaz sem prebrala poročilo o obisku 
brazilskih turistk in mi ni prijetno, ker 
slika našega kraja ni najlepša. Marsikaj bi 
še lahko izboljšali z malo dobre volje.

Omenila bom samo štiri stvari:

1. Likovno galerijo naivnih umetnikov obišče 
kar nekaj obiskovalcev, tudi od drugod.

Zelo me moti, ker je parkirišče in sam dohod 
v galerijo neurejen. Na desni strani stopnic, 
ki vodijo v trgovino in tudi v galerijo so se na 
zgornji strani odlepile plošče. Mislim, da je tako 
že kar nekaj let, samo da je vsako leto več plošč, 
ki so odstopile od podlage. Popravilo najbrž ne 
bi bilo tako drago, izgled pa vsekakor boljši. 
Tudi zelenica, ki je tam okrog res majhna, bi si 
zaslužila lepšo podobo.

2. Na sredini podpornega zidu, pod šolo na 
Kidričevi ulici, se je odvalil ven večji kamen, ki 
ga je nekdo položil na mejo. Tukaj je zid poško
dovan, ker so prekopavali za kabel. Menim, da 
bi ga bilo potrebno popraviti pravočasno, da ne 
bo še več škode.

3. Moti me tudi, da ni ob glavni ulici skozi 
Trebnje obešenih več košev za smeti: sneli so 
koš na trgovini Mercator, ki so jo zaprli, koši so 
v parku in še eden je na domu obrtnikov.

4. Iz obdobja Rimljanov si lahko ogledamo v 
Trebnjem milni kamen pri Rimljanki in leva pri 
gradu. Zakaj ni ob njiju table s podatki: starost, 
pomen in kraj najdbe obeh rekvizitov.

Pa še tole bom dodala:

Poleti, ko je bila najhujša vročina, sem imela 
obisk iz tujine. Razmišljala sem, kaj naj si ogle
damo v bližini, da ne bo preveč naporno.

Temenica je po pomenu tretja ponikalnica 
v Sloveniji, a je ne znamo izkoristiti. Obisko
valce sem peljala najprej na Dol. Ponikve, kjer 
je največja ponikalnica. Sicer je bilo okrog nje 
vsaj pokošeno, da smo lahko prišli do rupe, ki 
je pokrita z mrežo. Tam okrog sta hodila še dva 
para, ki sta si ogledovala ponikalnico. A kaj ko 
je tablica z imenom majhna in rjasta, tam tudi 
ni nobene klopce, da bi obiskovalec lahko malo 
sedel. Odšli smo še v Zijalo in moji obiskovalci 
so bili nad izletom navdušeni, veliko so posli
kali, ker so občudovalci narave, le meni je bilo 
malo neprijetno, da ne znamo lepše predstaviti 
zanimivega naravnega pojava.

BRALKA VC... TRHRNIK fPODATKI SO HREnNIŠTVII ZNANIl

Leta 2013 Cajtng.com 
obiskalo skoraj 88.000 
različnih uporabnikov
Od marca 2010, ko je Cajtng.com zaživel, pa 
do konca leta 2013, ko smo opravili zadnjo 
meritev, je najbolj obiskan trebanjski sple
tni portal obiskalo kar 270.185 različnih 
uporabnikov. V tem času ste si ogledali

3.058.469 strani, veseli pa tudi dejstvo, da 
se skoraj 74% obiskovalcev vrača na naš 
portal.

Google analytics je v letu 2010 zabeležil 
31.809 različnih obiskovalcev našega portala. 
Že leto kasneje je ta cifra narasla na 72.520, 
rekord pa je padel leta 2012, ko je Cajtng.com 
obiskalo kar 91.701 različnih obiskovalcev. V 
letu 2013 smo zabeležili 87.784 različnih obi
skovalcev.

Če pogledamo podrobneje statistiko minu
lega leta, ugotovimo, da si je vsak uporabnik v 
povprečju ob obisku Cajtng.com ogledal 2,52 
strani, povprečen obisk pa je trajal skoraj dve 
minuti (1:58). Če odštejemo nove obiskovalce, 
katerih je skoraj 30%, ugotovimo, da smo imeli 
v letu 2013 preko 61.500 različnih obisko
valcev, ki so redno prihajali oz. se vračali na 
naš portal.

Najboljši mesec v letu 2013 je bil januar, ko 
je Cajtng.com obiskalo 26.932 različnih obi
skovalcev, najslabši pa avgust (dopusti), ko nas 
je obiskalo 18.995 obiskovalcev. V povprečju 
Cajtng.com mesečno obišče okoli 22.000 
različnih obiskovalcev. Od vseh let do sedaj je 
bil najbolj obiskan mesec april 2011, ko je Caj- 
tng.com obiskalo 35.527 različnih obiskovalcev 
(volitve).

V najboljšem tednu v letu 2013 smo zabele
žili 6.551 različnih obiskovalcev, najboljši dan 
pa je bil 25. marec 2013, ko je naš portal obi
skalo 1.710 različnih uporabnikov.

Hvala, ker ste z nami! 0X1

PREHRANA PRI MARJANI, 
GOSTIŠČE BARBARA

PRI NAS VAM NUDIMO:
• nedeljska kosila, jedi po 

naročilu, pizze,malice, chatering .

SPREJEMAMO:
■ naročila za torte in potice

Pri Marjani d.o.o., Krmelj 51, Krmelj; Tel.: 07/81 84 123; Gsm: 031/652 429

ZA U ZABAVE in OSTALE 
MENE DRUŽBE DO ISO UDI
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Bele lise bodo pokrite že konec 
marca, potem pridemo na vrsto 
vsi ostali interesenti za optiko
Zahvaljujoč projektu GOŠO (gradnja odprtega širokopasovnega 
omrežja), katerega je na razpisu uspešno dobila občina Mokronog- 
Trebelno, bomo tudi na našem koncu kmalu vsi (ki so za to zain- 
tereresirani) imeli internet. Pa ne neko "revno" povezavo, temveč 
- optiko! Glede na pomembnost interneta v dandanašnjem času 
lahko zato mirne vesti zapišemo, da bo občina Mokronog-Trebelno 
samo s tem projektom marsikateremu uporabniku dobesedno 
omogočila oz. odprla - okno v svet. Pogovorili smo se z direktorico 
občinske uprave na občini Mokronog-Trebelno, Trebanjko Mojco 
Pekolj.

Direktorica občinske uprave 
na Občini Mokronog-Trebelno, 
Trebanjka Mojca Pekolj.

Koliko uporabnikom ste že omogoči
li priklop na optično internet omrežje 
z vašim projektom? Na odprti široko
pasovni omrežji na območju Dolenjske in 
Sevnice je na dan 11. 2. 2014 priključenih 
skupaj 1.684 uporabnikov, ki storitve že 
uporablja. Število aktivnih priključkov po 
posameznih občinah (to pomeni, da že 
uporabljajo storitev preko optike) pa je - 
Mokronog-Trebelno 229, Mirna Peč 114, 
Trebnje 219, Mirna 86, Šentrupert 97, Žu
žemberk 184 in Sevnica 755. Na omrežji je 
bilo doslej zgrajenih skupaj 1.506 naroč
niških priključkov na območju Dolenjske 

in 1.090 naročniških priključkov na območju občine Sevnica (skupaj 
2.596); na vseh teh naslovih lahko uporabniki storitve že naročijo (vsi ti 
so bele lise in zato upravičeni do priključitve že v prvi fazi).

Zadeva gre torej, vsaj kar se tiče belih lis, proti koncu? No, lahko 
bi tako rekli, a zasebni partner in upravljavec omrežja GV0, d.o.o. sicer še 
vedno gradi tiste zadnje naročniške priključke, ki so jih uporabniki naro
čili ob koncu lanskega leta oz. v začetku letošnjega leta. Teh je približno 
450 na območju Dolenjske in Sevnice skupaj, gradnja teh priključkov pa 
poteka na skoraj celotnem območju vseh občin, saj so se nekatera go
spodinjstva (iz različnih naselij) za priključitev na omrežje odločila šele 

naknadno. Naročniški priključki bodo vsem, 
ki so naročilo oddali do konca preteklega leta, 
zgrajeni predvidoma najkasneje do konca me
seca marca.

Če morda še kdo ne ve - kaj morajo stori
ti sedaj, ko imajo priključek? Vsi uporabniki, 
ki so uvrščeni na seznam belih lis in imajo pri
ključek že zgrajen, lahko storitve naročijo pri 
izbranem ponudniku storitev (operaterju), ki 
jih bo na omrežje priključil praviloma ne ka
sneje kot v enem mesecu od podpisa pogodbe, 
večinoma pa so uporabniki priključeni v roku 
enega do dveh tednov. Uporabniki lahko na 

odprtem širokopasovnem omrežju na Dolenjskem izbirajo med ponud
bo Amisa (www.amis.net ali brezplačni telefon 080 2010) in Telekoma 
Slovenije (www.telekom.si ali brezplačni telefon 080 8000), na odprtem 
širokopasovnem omrežju v občini Sevnica pa poleg Amisa in Telekoma 
Slovenije storitve ponuja tudi ponudnik Zavod kabelske televizije NHM 
Sevnica (telefon 041 721 149). Ko se bodo uporabniki odločali za izbiro 
ponudnika storitev, svetujemo, naj preverijo ponudbe vseh ponudnikov 
in tudi morebitne akcije, ki jih ti ponujajo; še posebej sedaj, ob začetku 
delovanja omrežja, ko ponudniki ponujajo številne akcije, ki pa so časov
no omejene.

Kdaj bodo na vrsti za prikloj) na optiko tisti, ki internet že imajo, 
a si želijo hitrejšo povezavo? Čeprav je omrežje v prvi fazi namenjeno 
ti. belim lisam, ki jih je določil Direktorat za informacijsko družbo na Mi
nistrstvu za izobraževanje, znanost in šport, pa si na vseh občinah priza
devamo, da bi na omrežje lahko čim prej začeli priključevati tudi ostale

Servis Računalniške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

zainteresirane uporabnike, ki sicer niso uvrščeni na seznam belih lis, a bi 
želeli obstoječo internetno povezavo nadomestiti z optično, ki je bolj za
nesljiva in omogoča bistveno hitrejši prenos podatkov in posledično tudi 
več storitev. Glede na to, da je bilo omrežje financirano iz javnih sredstev, 
pa moramo najprej omogočiti priključitev vsem belim lisam, ki so željo 
izrazili do konca preteklega leta, potem pa pričakujemo, da bo GVO, d.o.o. 
na omrežje začel priključevati tudi ostale uporabnike, predvidoma od 
meseca aprila dalje.

Do konca marca letos bodo torej vse bele lise na območju, katerega 
pokriva projekt občine Mokronog-Trebelno (občine Sevnica, Mokronog- 
Trebelno, Šentrupert, Mirna, Trebnje, Mirna Peč, Žužemberk), že imele 
priključek za optično omrežje, posledično pa že tudi možnosti priključka 
(v kolikor za to še niso poskrbeli). Ali drugače - vsi, ki so izkazali željo 
po dostopu do svetovnega spleta (na tem območju, seveda) ga bodo do 
konca marca imeli. Od aprila dalje pridemo na vrsto ostali - to je tisti, ki 
želimo imeti optiko namesto sedanje (relativno počasne) povezave. Do 
današnjega dne je interes za priključitev na 0Š0, kot je še povedala Peko- 
Ijeva, izrazilo skupaj 3.101 gospodinjstev z območja sivih lis. razi

jTiRlAM NAlltAlSF RSKOl

j sm™™ , 

j-mramrniranma 1 ^
I_______

^7] salon-nmiaart-pe.si »

^+386 7 33 77 270 

^+386 31 831 131 / ^

www.art-pe.si

Drska 8,8000 Novo mesto, Slovenija, EU i

P0GREBRE m 
POKOPmJŠKE 
ST0KJTVE

0KLESER
Budimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

Oklešen d.o.o.. K Roku 26. Revo mesto; Tel: 07/33 70 200 - non slop
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Avto Slak
Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/3 481481; www.avtoslak.si

v________________________________________________ ___________________________________________________ y

Za vsakega se najde Volkswagen.
Zdaj po čisto majčkenih cenah. 5PO5P00W
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ESF; klimatska naprava, radio z zaslonom 
na dotik, 7 varnostnih blazin, funkcija 

večnaletnega zaviranja, zaznavanje 
utrujenosti voznika, električni paket, 

potovalni računalnik, sistem start-stop, ...

Rassat Tiguan
ESF; klimatska naprava, radio s 

CD/MP3 prevajalnikom, 6 varnostnih 
blazin, električni paket, potovalni 
računalnik, usnjen 3-kraki volan, 
parkirna asistenca Park Assist...
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DEL SREDSTEV IZ PRORAČUNA VRAČAJO V 
MATERIALNI OBLIKI:

Demokratična stranka 
dela (DSD) TIC-u 
kupila novi kolesi

"V januarju je bilo kar veliko črnila prelitega 
zaradi trebanjskega turizma. Kritike so bite do 
TIC Trebnje, kljub človeški nerodnosti, zaradi 
kakovosti komunikacije in prijaznosti - pozitiv
ne. To priča, da turizem smo ljudje in da lahko 
gradimo na določenih zadevah. Kljub vsemu pa 
zadeve niso take, kot bi si želeli.

Predaja koles usležbenki TlC-a. "Kolesi bosta prišli zelo prav, 
saj imamo kar pet kolesarskih poti, pa nobenega kolesa”, je med 
drugim povedala Klavdija Anželj.

V DSD Trebnje smo se zato, da bi po naših naj
boljših močeh pomagali in prispevali k izboljša
nju stanja, odločili, da del sredstev, ki jih preje
mamo iz občinskega proračuna (samo DSD 00 
Trebnje dobi letno okoli 3.200€, več v drugem

prispevku, op. a.), vrnemo našim občanom in tu
ristom v obliki fizičnega prispevka. V ta namen 
bomo v četrtek, 27.2.2014, ob 10.00 uri na obči
ni Trebnje (predvidoma mala sejna soba) izvedli 
predajo prispevka DSD k izboljšanju stanja na 
področju turizma občine Trebnje, kateremu bo 
sledil kratek pogovor pri odgovornih na občini".

S temi besedami je Gregor Kaplan, predse
dnik DSD 00 Trebnje, v ponedeljek, 24.2.2014, 
medije povabil na krajši neformalni dogodek - 
predajo koles trebanjskemu TIC-u, pred tem pa 
tudi na krajši pogovor z vodilnimi možmi tre
banjske občine.

Ker ob 10.00 uri v mali sejni sobi ni bilo 
(kljub obljubi) nobenega predstavnika Občine 
Trebnje (zgolj Gregor Kaplan in Darko Ka
stelic, predsednik in podpredsednik DSD 00 
Trebnje, ter predstavniki medijev), je sledila 
predaja koles TIC-u, ki se nahaja dve nadstropji 
nižje, ravno tako v prostorih Občine Trebnje.

Predstavnica TlC-a Klavdija Anželj je bila 
nepričakovanega darila zelo vesela, saj je deja
la, da imamo v občini Trebnje kar pet kolesar
skih poti, TIC pa do sedaj ni imel za ponuditi 
niti enega kolesa. "Zagotovo bosta prišla prav, 
prah se na njima ne bo nabiral” je še dejala med 
drugim (več v video posnetku na Cajtng.com).

Že nekaj minut po primopredaji se je s ko
lesom na bližnjo službeno pot odpravil dela
vec Občine Trebnje, kar le dokazuje, da bosta 
kolesi prišli prav ne le turistom, temveč tudi 
domačinom. Upamo še, da bosta kolesi ves čas 
pod ključem, sicer znata hitro dobiti novega la
stnika. £GS)

PISMO BRALKE:

Nezadostno sofinancira
nje občine za letovanje 
vrtčevskih otrok

Letos imamo v naši občini kar 104 prijavljene 
otroke na vsakoletno letovanje v Fieso. Število je 
veliko, saj vsak starš želi omogočiti svojemu otro
ku čim več. Starši se seveda zavedamo, da vse to 
za sabo potegne tudi določen strošek, a vseeno 
nekako poskušamo iz svojih denarnic iztisniti čim 
več, kolikor lahko, hkrati pa ponavadi na pomoč

Natanko na to smo opozarjali...
IZ KOLUMNE CAJTNGOVEGA KOLUMNISTA 

DANIJELA OCEPKA, FEBRUAR 2014:

priskoči Zavod za šport in Občina. Vse je kazalo, 
da bodo naši otroci lahko obiskali Fieso, na isti 
način, tudi letos, a smo v začetku tedna doživeli 
šok...

Dobili smo namreč obvestilo o ceni letovanja 
otrok. Na sestanku nas je ravnateljica Vlasta 
Starc sicer »tolažila«, kolikšna bo končna cena 
letovanja s sofinanciranjem Zavoda za šport in 
občine, od obljubljenih 100€ s strani Občine Treb
nje pa smo dobili bistveno manj. Strošek za nas po 
novem ne bo 127, 44€, ampak kar 192, 86€.

Za 5 dni letovanja za 5 let stare otroke je cena, 
roko na srce, veliko previsoka. Glede na stanje oz. 
razmere v državi, glede na čedalje večjo revščino, 
ševilne brezspoelne, samohranilce, itd, se sprašu
jem - kako naj plačamo ta znesek?? Če ima nekdo 
manj, še ne pomeni, da ne želi za svojega otroka 
isto kot večina drugih...

Za konec naj se dotaknem še zmanjševanja sred
stev za vrtec v današnjem rebalansu proračuna za 
leto 2014. Na vse že napisano izgleda, da smo starši 
predšolskih otrok slabi volilci, saj si drugega ne da 
predstavljati, ko se vidi, da se na nekaterih postav
kah kar naenkrat nerazumno povečujejo sredstva 
za nekaj deset tisoč €, na račun vrtca in otrok pa 
se sredstva zmanjšujejo. Na dodatnih programih 
za vrtec Mavrica so zmanjšana sredstva za 8.100€, 
kar v veliki verjetnosti pomeni, da se ukinja lutkov
ni abonma in cicibanove urice. Staršem vrtec tnkn
ne hn mogel zagotoviti sofinanciranja bivanja v 
nnrnvi v želieni/dogovorjeni višini, kar pomeni dn 
se bodo cene za bivan je povišale, posledično pa bo 
zaradi gospodarske situacije, v kateri se nahajamo, 
zaradi tega lahko šlo manj otrok na bivanje v nara
vi kot sicer. Ravno tako to verjetno velja za plavalni 
tečaj, ki se bo za starše bistveno podražil. Pa da ne 
naštevam naprej. Obenem pa tudi sklad vrtca ne 
bo mogel v željeni višini s sredstvi pomagati otro
kom iz socialno ogroženih družin oz. ne bo mogel 
pomagati vrtcu do prepotrebne dodatne učne opre
me. Očitno starši žal res skorajda ne moremo več 
računati na občino, ko se jo potrebuje in - »se bo 
potrebno znajti po svoje«, kot zna dati nasvet ga. 
Darinka Trdina.

Ne želim naprej metati ureditev romskega 
naselja, saj je tam levji delež prišel iz evropskih 
sredstev, a tudi iz občine Trebnje je prišlo nekaj. 
Nenazadnje pa - od kod občini 3.000€, da bo Ro
mom plačala menjavo »dokumentacije« in hišne 
številke, nimajo pa za naše otroke, kljub temu, da 
jim mi polnimo proračun? Naj se najde denar še 
za pomoč financiranja letovanja, da bomo starši 
lahko to otrokom omogočili brez dodatnih skrbi 
in z zavedanjem, da smo naredili nekaj dobrega 
za njih. Se res ne da pomagati?

je to mogoče vprašanje za gospoda župana?! 
Saj veste, za tistega, ki dela v korist mnogih dru
gih, ne pa za svoje občane. Še vedno ni dovolj 
jasno, da je potrebno koga zamenjati? Naj pride 
nekdo, ki bo vsaj poskusil narediti nekaj drugače 
ali nekaj več...

MKTA ROZMAN. TRFBNIK fNA ŽEI.IO 208 STARiiRVl

Mnenje oz. komentar predsednice Sveta 
staršev Vrtca Mavrica Trebnje Barbare Turk 
objavljamo na Cajtng.com!

Gl_/\SIVAH<=FS
OPTIKA

e
Nova lokacija 

v Novem mestu
Seidlova 16

OKULISTIČNI PREGLEDI 
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

PE BREŽICE
Pletersnikova 1 

070 660 660

PE NOVO MESTO 1
Kettejev drevored 32 
070 660 650

PE NOVO MESTO 2
Seidlova 12 

070 660 670

Ljudska Optika Glasmaher, 
Stušek Dejan s p. 

Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Še zadnjič v tej sezoni...

Zaplešimo v Trebnjem
Začetniteča

• tor., 18. 3. o"b 20.30 in
ecaj:
. 3. od :

sob., 22.3. ob 20.00 v Baragovi galeriji

Nadaljevalni tečaj:
• tor., 18. 3. ob 19.00 in
• sob., 22. 3. ob 18.30 v Baragovi galeriji

Nadaljevalni tečaj 2:
• sob., 22. 3. ob 17.00 in
• ned., 23. 3. ob 18.30 v Baragovi galeriji

Intenzivni poročni tečaji...
Pokličite za informacije!

(tar
£>Z- 1 

ret. t~/^

IZBERI PRAVILNO
IZBERI PLESNO ŠOLO ART

Informacije:
041 244 244 ali www.plesniklub-art.com

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA y'

rf AKCIJA.Cesta na gradeč 4, Mirna 
tel.št.: 07/3434 80

Ugodna ponudba velja od 9.3.2014 
do odprodaje zalog.

Vse cene so v EUR in vsebujejo DDV.

brušciye, lakiranje ali oženje parketa 
nabava in polaganje masivnega parketa 
nabava in polaganje gotovih parketov 
nabava in polaganje PVC podov 
velika izbira gotovih parketov

Borut Antonič s.p.
Dolenja vasi, Velika Loka 
Tel.: 041/748-495

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!

0
♦ določeni modeli z več kot 43% 

popusta na tovarniško ceno!
TONDACH

♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 
že za 0,53€/kom oz. 5,35€/m2 
(lm2=10 kom) aA/~

BRAMAC
♦ Gerard do 22,1% popusta

agerard
KRAI J MED STREHAMI

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 19,25% popusta

km,
URŠA SF 32 do 35% popusta ^

C

ESALVELUX
BREZPLAČNA DOSTAVA!

M
napravazalatanje

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritinel

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 • tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si
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BELA ZIMA ZE POČASI ODHAJA, 
PRIHAJA 1 MIZARSTVO & TAPETNIŠTVO

Ali si želite polepšati stanovanje, hišo, poslovni prostor? Morda bi želeli samo sp 
vašega okolja? Želite izolirati vaš bivalni prostor pred hudo zimo in vroči 

poletjem ter tako prihraniti nekaj težko zasluženih bankovcev?

remeniti

Pokličite nas čimprej in vaše prostore bomo spremenili v barve vaših želja. Morda snežno belo, 
morda morsko modro ali pa sončno rumeno, da vam da polno energije in novo moč za nove uspehe?

Če pa se boste odločili za toplotno Izolacijo vaše fasade ali podstrešja, vam bo z našo Izvedbo 
fasade že v nekaj letih uspelo povrniti vloženo investicijo, dolgoročno pa boste celo zaslužili.
V primeru, da obnavljate starejšo hišo, vam pomagamo do nepovratnih EKO sredstev - do 2.400C.

Ne odlašajte na jutri tistega, kar lahko storitev že danesl

POHVALIMO SE LAHKO Z BOGATIMI DELOVMIMI IZKUŠNJAMI 
IN TRADICIJO. MINILO JE ZE 40 LET 

OD ZAČETKOV PLESKARSTVA IN FASADERSTVA AGNIC...

I

Naj naštejemo nekaj naših storitev:
- beljenje in kitanje sten in stropov (jupol, beli) l,99€/m2
- oplesk oken in vrat in drugih izdelkov z vsemi vrstami premazov
- oplesk strešnega napušča (osnova + lazura) 5,99€/m2
- polaganje keramike, parketa, laminatov in ostale vrste podov
- strojni ometi in tlaki (glajeni strojni omet) 6,99€/m2
- postavljanje predelnih sten in oblaganje stropov z mavčnimi ploščami
- vse vrste fasad (beljenje bavalita belo 4,99€/m2,

stiropor sistem lem klasične izvedbe komplet, bel akrilni zaključni sloj 29,99€/m2)
- nudimo vsa ostala vzdrževalna dela, razne prevoze in pomagamo pri selitvah

IZKUŠNJE, AŽURNOST • 10 ZAPOSLENIH KVALITETNIH DELAVCEV 
LASTNI PREVOZI (RAZNOVRSTEN VOZNI PARK) • FASADNI ODER 2.000 m2 

PREMIČNI ODRI • DELOVNA KOŠARA DO VIŠINE 24m e OSTALA SODOBNA OPREMA 
MOŽNOST STROKOVNEGA SVETOVANJA IN INŽENIRINGA

OB MAROCILU DEL MA VSA IZVEDENA DELA V MESECU FEBRUARJU 
ALI PA NAROČENA IN PLAČANA DELA V FEBRUARJA, IZVEDENA PA 

LAHKO TUDI KASNEJE - S TEM KUPOMOM 3% VALENTINOV POPUSTI

I
GRADAAGMIC

Vabimo, da se oglasite v naših poslovnih prostorih na Majcnovi ulici 4 v Trebnjem, kjer vam bomo z 
veseljem postregli z dodatnimi informacijami. Pokličete nas na 041-618-975, vsak delovni dan med 
7. in 17 uro, pošljite fax na 07/30-44-752 ali pa e-pošto peter.agnic@slol.net. Več o nas si lahko 
preberete nas www.ometi.sl ali www.fasade-agnic.si. Vsem našim strankam se zahvaljujemo, ker nam 
zaupajo, nove pa vabimo k sodelovanju. Pokličite nas, potrudili se bomo za vas po najboljših močeh.

DELO NUDIMO KVALITETNIM SAMOSTOJNIM DELAVCEM ALI KOOPERANTOM.

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
- MIZARSTVO: 041966 661 
-TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

• Izdelava notranjega pohištva po naročilu

CNC RAZREZ IN R06UINJI
(izrišemo 3D, razrežemo in robimo)

Zavarovalniško zastopanje

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 

ZAVAROVANJE,,

NAJHITREJE 
DO BONUSA

Tlil&iLVJ e-*. v l? V JLJL J. J. J. JL V-- ULJ. JI

- edina zavarovalnica, 
pri kateri pridobite

bonusa na leto

KOVINARSTVO

PAVC
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16, Trebnje 

07/30 44 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si

Po naročilu vam izdelamo:
- IN0X ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice
- podest
- protivlomne inox rešetke

KflR PflVC ZAVARI,
TO DRŽI! ,

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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GOSTILNA JAVORNIK 
Goran Pevec s.p, Rakovnik 6. Šentrupert . 
Tel.: 041 - 372 - 876.07-34-34-534

Tel: 07/ 33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

ajn za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega pod}
Za pogostitve in druženja se lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor

rih vašega podjetja, šotorih, zidanicahib ali na vašem domu, prostorih vašega po

j imMpr i •
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VEČJI OdjtfoACCI NAŠEGA PESKA..
GRADBINCI: GPI Tehnika Novo mesto,
Giro d.o.o., GM Tonči, Timga, Ivan Knez s.p., 
Velb d.o.o., Gradbeništvo Zupančič,
Flopin, Koš Ig d.o.o., DARS d.d.,...;
BETONARNA GBV d.o.o.,
PREVOZNIKI: Pintar Jože s.p., Kurent Stane s.p., 
Vapi,
ASFALTERJI: Manas d.o.o.,
CEMENTNI IZDELKI: Praznik, Golob, Teropšič,

VEČJI ODJEMALCI NAŠEGA KAMNA ...
KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o., (masivni izdelki iz črnega kamna), 
IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP (Botoka, Gashi, Žogaj, ...)

| Gradbeništvo

Vkv-

VX1'



I Sl ™0ebnT.A,- -

NAČRT OBVEŠČANJA O STANJU 
VODOOSKRBE UPORABNIKOV IN

V letu 2013 je Komunala Trebnje d.o.o. upravljala s šestimi sistemi 
oskrbe s pitno vodo, in sicer Trebnje, Čatež, Mokronog, Trebelno, 
Zaloka in Radulja.

POROČILO 0 OSKRBI S PITNO VODO NA Trebnje Čatež Zaloka Mokronog Trebelno Radulja Skupaj

OBMOČJU OBČIN TREBNJE, MOKRONOG-
dolžina
cevovodov
vm

221.056 37.194 21.783 37.317 26.009 2.932 346.291

TREBELNO, MIRNA IN ŠENTRUPERT število
vodohranov 20 3 1 6 4 34

Spoštovani uporabniki pitne vode,
kapaciteta 
vodohranov 
v m3

2.680 470 100 540 290 4.080

v skladu z določbami Pravilnika o pitni vodi (Ur. 1. RS 19/04,35/04, 
26/06, 92/06, 25/09) in z vsebino Strokovnih priporočil Instituta 
za varovanje zdravja RS vas obveščamo o načinih in rokih, v

črpališča in 
orečroališča 17 4 1 3 2 27

število
hidrantov 546 91 34 77 48 17 813

katerih vas bomo obveščali o stanju vodooskrbe. V spodnji tabeli 
so prikazani načini obveščanja za primere odstopanj, omejitev ali 
prepovedi uporabe, neskladnosti v hišnem omrežju, posegov na 
internih instalacijah ter poročanja o kakovosti pitne vode.

število
uporabnikov 9.537 849 232 1.642 270 123 12.653

število
oskrbovanih
naselil

113 26 6 16 11 3 175

količina
Načini obveščanja in podajanja informacij uporabnikom prodane

vode
577.714 49.478 17.527 94.675 16.801 3.149 759.344

Območje

Trebnje

Zaloka

Šentrupert

Čatež

Občina / 
krajevna 
skupnost

Obvestilo o 
omejitvah, 
prepovedih 
uporabe v 
prehranske 

namene

Obvestila o 
neskladnosti 

v hišnem 
omrežju

Občina Trebnje www.
(KS Čatež komunala-

KS Dobrnič trebnje.si
KS Dol. Nem. www.

vas www. komunala-
KS Knežja vas trebnje.si trebnje.si
KS Račje selo

KS Sela pri www. Osebno
Šumberku mokronog- obvestilo
KS Svetima trebelno.si

KS Šentlovrenc
KS Štefan www. Obvestilo

KS Trebnje mirna.si upravnika
KS Veliki Gaber objekta
KS Velika Loka) www.

sentrupertsi Oglasne
Občina deske

Mokronog- Radio KRKA večstano-
Trebelno vanjskih

Oglasne objektov
Občina deske

Šentrupert večstano-

Občina Mirna
vanjskih
objektov

okvarah in 
sanacijah

Letno 
poročilo o 
kakovosti 

pitne vode

Časovna opredelitev 
obveščanja

www.
; komunala- 

trebnje.si

www. 
trebnje.si

www. 
mokronog- 
trebelno.si

!
www. 

mirna.si

www.
Šentruperta Lota|na 

Radio K«
Na dlani in 
občinska 

glasila

www.
komunala-
trebnje.si

www.
trebnje.si

www.
mokronog-
trebelno.si

www.
mirna.si

www.
sentrupert.si

Napovedane 
Čim prej ali Čim prej ali prekinitve 
najkasneje najkasneje 24 ur prej, 
v 2 urah v 7 dneh nepredvidene 

čim prej

Do konca 
marca za 

preteklo leto

Vsa obveščanja bomo izvedli v čim krajšem času oziroma 
najpozneje v zakonsko določenih rokih.

V Komunali Trebnje lahko kadarkoli dobite sveže informacije o 
kakovosti pitne vode na vašem področju, v izrednih razmerah pa 
navodila glede uporabe vode na telefonsko številko 07-34-81-260 
in 07-34-81-268

Predlagamo, da obiščete našo spletno stran www.komunala- 
trebnje.si, kjer boste našli številne pomembne informacije tako s 
področja vodoskrbe kot tudi s področij ravnanja s komunalnimi 
odpadki, vzdrževanja cest, pogrebno-pokopališke dejavnosti...

Komunala Trebnje d.o.o. ima uveden sistem HACCP na vseh 
omenjenih vodovodnih sistemih. HACCP sistem je preventivni 
sistem za zagotavljanje varnosti in zdravstvene ustreznosti živil, 
kamor sodi tudi pitna voda. HACCP sistem z vrsto predpisanih 
dokumentov in aktivnosti v podjetju v vsakem trenutku omogoča 
prepoznavanje dejavnikov za zdravje ljudi in tako omogoča stalni 
nadzor nad zdravstveno ustreznostjo pitne vode.

Za zagotovitev zdravstvene ustreznosti pitne vode se izvajajo 
naslednje vrste nadzora:
- notranji nadzor, ki ga izvajamo sami v sodelovanju z Nacionalnim 

laboratorijem za zdravje, okolje in hrano in je skladen s Pravilnikom 
o pitni vodi,

- zunanji nadzor, ki ga predstavlja uradni inšpekcijski nadzor nad 
oskrbo s pitno vodo in ga izvaja zdravstveni inšpektorat, ter

- državni monitoring, ki predstavlja spremljanje kakovosti pitne 
vode in ga izvaja država.

V okviru notranjega nadzora je javnozdravstveni nadzor izvajal 
Zavod za zdravstveno varstvo Novo mesto. Iz rezultatov preizkušanj, 
opravljenih v okviru tega nadzora, ki so prikazana spodaj, je 
razvidno, daje bila v letu 2013 voda po pripravi skladna s predpisi!

Vodovod Trebnje: Za mikrobiologijo je bilo odvzetih 48 vzorcev in 
vsi so bili ustrezni. Za kemijo je bilo odvzetih 17 vzorcev in vsi so bili 
ustrezni. Dodatni nadzor je bil še na desetilatrazin in atrazin. Odvzeti 
so bili 3 vzorci in vsi so bili ustrezni.
Vodovod Čatež: Za mikrobiologijo je bilo odvzetih 13 vzorcev, od teh 
je bilo 12 ustreznih in 1 neustrezen. Razlog za neustrezni vzorec je 
bila prisotnost koliformnih bakterij v internem omrežju. Za kemijo je 
bilo odvzetih 5 vzorcev in vsi so bili ustrezni.
Vodovod Mokronog: Za mikrobiologijo je bilo odvzetih 21 vzorcev in vsi 
so bili ustrezni. Za kemijo je bilo odvzetih 9 vzorcev in vsi so bili ustrezni. 
Vodovod Trebelno: Za mikrobiologijo je bilo odvzetih 12 vzorcev in vsi 
so bili ustrezni. Za kemijo je bilo odvzetih 5 vzorcev in vsi so bili ustrezni. 
Vodovod Zaloka: Za mikrobiologijo je bilo odvzetih 12 vzorcev, od 
teh je bilo 10 ustreznih in 2 neustrezna. Neustrezna vzorca sta bila 
odvzeta na zajetju pred pripravo. Razlog za neustrezne vzorce je 
prisotnost koliformnih bakterij. Za kemijo je bilo odvzetih 5 vzorcev 
in vsi so bili ustrezni.
Vodovod Radulja: Za mikrobiologijo so bili odvzeti 4 vzorci in vsi so bili 
ustrezni. Za kemijo sta bila odvzeta 2 vzorca in oba sta bila ustrezna.

Marjan Mejaš, Komunala Trebnje d.o.o.



LOČEVANJE
ODPADKOV
Spoštovane uporabnice in uporabniki 
komunalnih storitev,

pred kratkim je bil v občinah Trebnje, 
Mokronog-Trebelno, Mirna in Šentrupert 
sprejet nov Odlok o ravnanju s komunalnimi 
odpadki (v nadaljevanju: Odlok), s katerim 
smo način izvajanja javne službe ravnanja s 
komunalnimi odpadki celovito uredili.

Posebej želimo izpostaviti spremenjen 
način zbiranja komunalne odpadne 
embalaže - rumene vreče so ukinjene 
oziroma zamenjane z namenskimi zabojniki.
Uporabniki, ki nimajo zabojnika za embalažo, 
ga morajo skladno z odlokom zagotoviti v 
4 mesecih po uveljavitvi odloka.

Zabojnike lahko kupite tudi pri nas, na sedežu 
družbe Goliev trg 9, Trebnje, in sicer so z 
odlokom usklajeni zabojniki z ustrezno 
nalepko na voljo po naslednjih cenah:
- 80 I zabojnik stane 26 EUR z DDV
- 120 I zabojnik stane 24 EUR z DDV
- 240 I zabojnik stane 34 EUR z DDV
Če boste zabojnike kupovali drugje, bodite 
pozorni, da bodo ti usklajeni z določili 13. 
člena Odloka.

Odpadke se odlaga izključno v zabojnike 
ali tipizirane vrečke
Celovita ureditev ravnanja s komunalnimi 
odpadki pomeni tudi to, da želimo naše 
okolje narediti lepše in prijaznejše. Razsuti 
odpadki se ne bodo več odlagali in zbirali 
ob zabojnikih.

Prosimo vas, da se držite določil odloka in 
drugih sodobnih standardov ter nobenih 
odpadkov niti na skupnih odjemnih mestih 
niti doma ne odlagate poleg zabojnikov.
Izjema so le kosovni odpadki, ki jih po 
predhodnem dogovoru z izvajalcem 
javne službe lahko odložite na odjemno 
mesto poleg zabojnika. Če se izjemoma 
pojavijo večje količine odpadkov, jih je 
dovoljeno odlagati tudi poleg zabojnikov, 
vendar le v namenske tipizirane vrečke, ki 
jih lahko kupite pri izvajalcu javne službe.

Med obratovanjem zbirnega centra pa 
lahko vse vrste gospodinjskih odpadkov 
sami pripeljete in jih brezplačno oddate v 
zbirnem centru Globoko.

Ločevanje odpadkov
Sistem zbiranja mešanih komunalnih 
odpadkov in mešane embalaže od vrat do 
vrat predstavlja najvišji standard odvoza 
odpadkov. Pri tem je pomembno, da 
je vsak postavljeni zabojnik namenjen 
izključno zbiranju določene vrste odpadkov. 
Samo ločeno zbiranje odpadkov je 
namreč okolju prijazno, saj tako koristni 
odpadki končajo v predelovalni industriji 
in ne na odlagališču. Z vračanjem koristnih 
odpadkov v predelavo ohranjamo naravne 
vire in energijo. Z nepravilnim ločevanjem 
povzročamo tako nepotrebne stroške kot 
tudi negativne vplive na okolje in zdravje 
ljudi. Zato je tudi v skladu z odlokom

MEŠANA EMBALAŽA

ODLAGAMO
PLASTIČNO EMBALAŽO
JOGURTOVE LONČKE IN OSTALO 
EMBALAŽO OD ŽIVIL 

NAKUPOVALNE IN GOSPODINJSKE VREČKE 
OVOJNE FOLIJE 
PLASTIČNO EMBALAŽO ŽIVIL 
PLASTENKE 00 PUAČ IN ŽIVIL 
PLASTENKE PRALNIH IN ČISTILNIH 
SREDSTEV

MANJŠO STIRIPORNO EMBALAŽO

NE ODLAGAMO!

KOVINSKO EMBALAŽO
KOVINSKE POKROVČKE S KOZARCEV 
ZA VLAGANJE 

KONZERVE
KOVINSKE POSODICE ŽIVIL 
PLOČEVINKE PIJAČ IN ŽIVIL

SESTAVLJENO EMBALAŽO

EMBALAŽE NEVARNIH SNOVI 
ALI NJIHOVIH OSTANKOV 

PLASTIČNIH IZDELKOV, KI NISO 
EMBALAŽA (GOSPODINJSKI IN 
DRUGI PLASTIČNI IZDELKI. 
IGRAČE IPD.)

VSEH VRST NAGROBNIH 
VČČ

XX) komunalaQ(X trebnje.

prepovedano med sabo mešati različne 
vrste odpadkov in je za take primere 
predpisana tudi globa, ki jo izreče pristojni 
občinski inšpekcijski organ.

Ponovno vse uporabnike prosimo, da 
dosledno upoštevate navodila pri ločevanju 
odpadkov. Zelo podrobna navodila, kaj 
se odlaga v posamezne zabojnike, lahko 
najdete na sami nalepki, ki jo kupite skupaj 
z zabojnikom oziroma jo za obstoječe 
zabojnike prejmete brezplačno na sedežu 
našega podjetja.

NE ODLAGAMO!ODLAGAMO
BIOLOŠKIH ODPADKOVOSTALE ODPADKE. KI NISO 

ZA RECIKLAŽO PAPIRJA IN PAPIRNE
EMBALAŽE

STEKLENE EMBALAŽE 

MEŠANE EMBALAŽE 

NAGROBNIH SVEČ

PREOSTANEK ODPADKOV

CIGARETNE OGORKE
HIGIENSKE MATERIALE (VATIRANE PALČKE,

Kot izvajalec javne službe smo dolžni 
ugotavljati nepravilnosti pri ločevanju 
odpadkov in kršitelje prijavljati pristojni 
inšpekcijski službi, ki lahko odredi odpravo 
nepravilnosti oziroma predpiše globo.

Posebej želimo izpostaviti, da namen odloka 
in naš namen nikakor ni sankcioniranje 
uporabnikov, temveč urejen sistem 
ravnanja s komunalnimi odpadki, kar za 
uporabnika pomeni zgolj to, da mora 
odpadke ustrezno ločevati in jih odlagati 
v namenske zabojnike.

Pomembnejše dogodke in obvestila 
tako s področja ravnanja s komunalnimi 
odpadki kot tudi s področij oskrbe s pitno 
vodo, odvajanja in čiščenja komunalne 
odpadne in padavinske vode, vzdrževanja 
cest, pogrebno-pokopališke dejavnosti in 
drugih pa objavljamo tudi na naši spletni 
strani www.komunala.trebnje.si, zato vas 
vabimo, da jo obiščete.

Vaša KomunalaTrebnje
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TRGOVINA Z AVTODELI 17x
NAJVEČJI IZBOR AVTODELOV TER DODATNE OPREME v Sloveniji
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SERVIS in VULKANIZERSTVO
NAJBOLJŠA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU

pnevmatike platišča akumulatorje motorna olja avto klime zavore filtre

V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 17x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko
najdete na www.bartog.si


